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ZVEZNA HOKEJSKA LIGA

Jesenice najboljše -Olimpija preseneča
Državni prvak Jesenice začel svojo »for
malno« prvenstvo — Ljubljanski ligaš 
presenetil tekmece v Beogradu in Zagrebu 
— Za zdaj nas kvaliteta še ne zadovoljuje

Letošnje državno prvenstvo 
v hokeju na ledu ima že kar 
na začetku svojo mikavnost. 
Medtem, ko spet ponavljamo 
ugotovitve s prejšnjih 'et, da 
Jeseničani, ki so precej bclj- 
ši kot ostali udeleženci zvez
ne lige samo disciplinirano 
izpoljnjujejo nalogo nadreje
nega hokejskega foruma, ni
majo pa praktično nobene 
koristi od tega prvenstva, je 
borba za razvrstitev vseh 
ostalih toliko bolj zanimiva 
in že kar na samem startu 
močno privlačna. Pričakovali 
smo, da bo letos precej dra
matičen razplet za drugo me
sto med beograjskimi klubi 
in Medveščakom iz Zagreba, 
ljubljanska Olimpija, pa za

radi slabih pogojev za vad
bo, ne bo mogla poseči v to 
prestižno borbo za naslov »vi- 
cešampiona«. Vendar, vse ka
že, da so bile napovedi slabo 
zasnovane, po drugi strani 
pa so bile tudi pesimistične 
izjave igralcev Olimpije brez 
prave osnove. Ljubljanski li
gaš je bil v pripravah bolj 
prizadet kot drugi, ker nima 
igrišča in je na vse mogoče 
načine iskal možnosti in pri
ložnosti za dosego kolikor to
liko solidne forme. No, danes 
po prvih tekmah že vidimo, 
kaj premore posamezno mo
štvo in kakšna je dejanska 
kvaliteta jugoslovanskega ho
keja.
Nadaljevanje na 3. strani

II. SEJA KOMISIJE SRS Zfl TELESNO KULTURO

Vso pozornost 
raziskovalreemu delu!
Prtihmo zavesiuih kandidatov na Visoki šoli za 
telesne kulturo - Tudi v telesni kulturi čim več 

znanstvenSkov-strokovnjakov
Komisija SRS za telesno kul

turo je pod predsedstvom tov. 
Pernuša na svoji II. seji razprav
ljala o precej aktualnih proble
mih naše telesne kulture. Pred
vsem je bila živahna razprava o 
slušateljih na Visoki šoli za te
lesno kulturo in o znanstveno-razi- 
skovalnem delu na tem področju. 
Beseda .je bila tudi o republiškem 
centru za šolanje in strokovno iz 
popoln jevan je kadrov. Ob koncu 
smo slišali še o pripravah za sve
tovno prvenstvo v namiznem teni
su. za svetovno prvenstvo v vesla
nju in o naši Planici.

Zaradi zanimive in pestre vsebi
ne dnevnega reda, je nemogoče 
popisati vsega, kar smo slišali o 
zgoraj navedenih točkah. Pa ven
dar ne moremo mimo današnje
ga, velikega problema v telesni 
kulturi, o vzgoji strokovnjakov na 
tem področju družbene dejavno
sti. Direktor Visoke šole za te
lesno kulturo profesor Šturm je 
razložil stanje te institucije in v 
kritični oceni lepo povedal, da 
imamo na tej šoli premalo za
vestnih kandidatov in vse preveč 
onih, ki so prišli na šolo iz različ
nih nagibov. Mnogi prinašajo na 
šolo še staro, kvamo miselnost; 
mislijo namreč, da je študij na 
Visoki šoli za telesno kulturo od 
vseh visokošolskih študijev še naj

lažji in tako formiramo kdove 
kakšno osebnost? Seveda te pro
blematike ni mogoče rešiti čez 
noč, potrebno bo daljše časovno 
obdobje, da v celoti spremenimo 
miselnost o vrednosti telesne kul
ture itd. Predsednik tov. Pernuš 
se je zavzel za raziskovalno znan
stveno delo, kajti po njegovem 
mnenju lahko samo ta veja de
javnosti prinese VŠTK večjo ve
ljavo v naši družbi. Danes ni mo
goče več reševati vseh problemov 
v telesni kulturi zgolj amatersko, 
potrebujemo znanstvenikov in 
strokovnjakov, ki bodo dokazali, 
kako pametno in koristno je po
slanstvo telesne kulture.

Morda bo kdo rekel, da so to 
stare, obrabljene fraze, toda, če 
vemo, da je takšno stanje, kakr
šnega je popisal prof. Šturm, 
potem je pred nami še veliko de
la! Zato je umestno priporočilo 
komisije za telesno kulturo, da 
Sklad Borisa Kidriča tudi na tem 
področju odločno podpira znan- 
stveno-razisko\,alno delo.

Na lem mestu ne bomo razprav
ljali o poročilih članov organiza
cijskih komitejev prireditve v na
miznem tenisu, veslanju in v Pla
nici, saj sproti obveščamo našo 
javnost o vseh novostih s teh ve
likih tekmovanj, ki bodo v naši 
republiki.

Vemo, da je hokej moška igra in ne božanje. Toda, s tem še ni rečeno, da moškost pomeni surovost. Na 
posnetku vidimo sodnika Krischa, ko v nekem trenutku posreduje med vročekrvnimi igralci KAC in Jesenic.

MEDNARODNI KOŠARKARSKI TURNIR V BEOGRADU

Srebrna peterka iz Tokia v Ljubljani
BEOGRAD, 6. dec. — Vče

raj zvečer je bil v športni 
dvorani na beograjskem raz
stavišču zaključen dvodnevni 
košarkarski turnir, na kate
rem so poleg Beograda, Cr. 
zvezde in Olimpije nastopili 
tudi odlični košarkarji iz

Crvena zvezda zmagovalec in veliko presenečenje turnirja — 
Olimpija odpravila Beograd, zatajila pa v tekmi z Moskvo — 
Košarkarji Moskve bodo v sredo in četrtek, 9. in 10. decembra

gostovali v Ljubljani

Nezaslišana surovost
Že sam start v zvezni hokej

ski ligi je precej razburil du
hove. Čeprav končnega epilo
ga še ne poznamo, je pred
met žolčnih razprav surov na
pad vratarja Crvene zvezde 
Georgijeviča na igralca Olim
pije Župančiča. Beograjski 
vratar je v splošnem pretepu 
z vso močjo s svojo palico — 
pomislite po svojem prijatelju 
— Župančiču udrihal tako 
močno, da je moral igralec 
Olimpije iskati zdravniško po
moč. Na tem srečanju je bilo 
še več nešportnih izpadov, ki 
so že na začetku prvenstva za
poslili disciplinsko komisi.fo 
pri Hokejski zvezi Jugoslavije. 
Komentatorji trdijo, da so v 
tem nekulturnem in nešport
nem dogodku sodelovali še 
ostali igralci Crvene zvezde, pa 
tudi nekateri igralci Olimpije 
niso dr/.afi rok križem . . ,

Ta neljubi incident je kar

na začetku vrgel temno senco 
na najvišje hokejsko tekmova
nje v državi. Seveda, če bi 
danes vprašali zakaj je prišlo 
do pretepa, potem bi si pri
zadeti verjetno odeli v ovčjo 
kožo in nedolžno zmigovali z 
rameni. Toda, naša športna 
javnost je videla to nezasliša
no surovost in menimo, da 
mora takoj in odločno posre
dovati naše osrednje hokejsko 
telo. Tudi pri tej igri, ko gre 
za točke, se kot kaže. razvna
mejo vse umazanosti, ki konec 
koncev no izmaličijo samo ho
kejske igre, marveč pokažejo 
tudi našo nesposobnost, orga
nizacijsko indolenco in več
krat tudi nemoč. Za vse pre
tepače upravičeno pričakujemo 
ostro kazen, ki naj bo prime
ren poduk za vse one, ki ho
čejo hoditi po istih stopinjah.

Ob vsem tem sc nam vsiljuje 
še drugo vprašanje: kdo je

najprej dolžan v kali zatreti 
vsako takšno surovost? Misli
mo, da so prvi poklicani sod
niki. Ne bomo govorili o tem, 
kakšno je bilo sojenje na tek
mi Crvena zvezda : Olimpija 
— o tem pišemo v naši hokej
ski tribuni na notranjih stra
neh Poleta — hočemo reči le 
to, da žal, večkrat sodniki ni
so kos vsem zahtevam moder
nega hokeja, ali pa se bojijo 
plazu neuravnovešenih kriča
čev izza hokejske pregrad0? 
Naš hokej stremi po večji kva
litetni rasti in zalo je naša 
dolžnost, da mu pri tem na
prezanju tudi vsi pomagamo! 
S tem hočemo regi. da so 
dolžni prispevati svo;e vsi, ki 
imajo kakršenkoli stik s to 
dinamično in vitalno i,rro. Vsi 
si želimo hitrega kvalitetnega 
napredka, tu pa nima mesta 
zahrbtna surovost!

M. L.

Moskve. Povsem nepričakova
no so prvo mesto osvojili 
igralci Cr. zvezde, ki so v 
eni najlepših tekem turnirja 
premagali reprezentanco Mo
skve. Tretje mesto si je pri
borila ljubljanska Olimpija, 
ki je po porazu z Moskvo 
premagala državnega prvaka 
Beograda.

V času turnirja so bili v 
Beogradu zbrani na skupnih 
pripravah tudi najboljši ju
goslovanski košarkarji, ki se 
pripravljajo na srečanji v 
okviru tekmovanja za evrop
ski pokal narodov s ČSSR 
in Poljsko. Da bi naši repre- 
zentantje prišli tudi do po
trebnih tekem, se je vodstvo 
jugoslovanske reprezentance 
odločilo, da bo v posamezna 
moštva, ki so nastopala na 
turnirju, vključila tudi reore- 
.. . . -tr -r-iho smo lahko vi
deli v dresu Beograda Raž- 
rratoviča, v dresu Cr. zvezde 
TV "’j in Jeliča, v moštvu 
Olimpije pa visokega Petriče-

viča in Skansija. Od repre
zentantov niso igrali edino-le 
Korač (zaradi poškodbe) ter 
Kovačič in Djurič.

žal moramo zapisati, da 
smo bili nad- prikazano igro 
naših najboljših reprezentan
tov bolj ali manj razočarani. 
S polno močjo so zaigrali le 
na trenutke, sicer pa smo

bili priča le njihovi povpreč
ni igri. Najbolj je navdušil 
Djerdja, ki je prav gotovo v 
življenjski formi. Vzrok sla
bi igri reprezentantov, je bi
la tudi vključitev v novo 
okolje, saj se razen Djerdje, 
vsi ostali niso mogli vživeti 
v novi sredi. Glavna slabost 
Nadaljevanje na 13. strani

Pohod »Po poteh partizanske Ljubljane« 
v mednarodnem atletskem koledarju

V dneh od 27. do 29. no
vembra je bil v Ženevi kole
darski kongres mednarodne 
atletske zveze, na katerem 
so se predstavniki atletskih 
federacij vseh evropskih dr
žav dogovorili za medseboj
na srečanja svojih reprezen
tanc v letu 1965 in poleg ter
minov srečanj vnesli v kole
dar še termine pomembnej
ših atletskih prireditev, ki 
bodo prihodnje leto v Evro
pi. V mednarodni koledar za

leto 1965 je bil tudi sprejet 
9. maj, ko bo v Ljubljani v 
okviru pohoda »Po poteh 
partizanske »Ljubljane« or
gan'ziran mali maraton na 
2o km z mednarodno udelež
bo. Predstavnik organizatorja 
te naše velike prireditve je 
v Ženevi povabil k sodelova
nju na malem maratonu v 
Ljubljani tekmovalce iz Bel
gije, Češkoslovaške, Finske, 
Madžarske, Sovjetske zveze. 
Poljske in Velike Britanije.
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Jesenice najboljše - Olimpija preseneča
Nadaljevanje s 1. strani
Presenetilo nas je, ko smo 

videli, da je Olimpija v dveh 
tekmah v Beogradu pobrala 
kar tri točke. Cr. zvezda je 
bila poražena, Partizan pa se 
je moral zadovoljiti samo s 
polovičnim izkopičkom. Prvič 
smo postali pozorni! Torej, 
Olimpija le ni outsider, tem
več stopa v korak z vsemi 
ostalimi moštvi, razen seveda 
z Jesenicami. Tekma z Me- 
dveščakom nas je ponovno 
prepričala, da uspeh Olimpi
je v Beogradu ni bil po na
ključju, marveč, da ustreza 
moči ljubljanskega ligaša. Po 
treh tekmah si je Olimpija 
priborila pet točk! Povejmo 
še to, da je imela Olimpija v 
teh tekmah več dobrih moči, 
vendar sta se najbolj odliko
vala vratar Gale in napadalec 
Zupančič.

Ce nadaljujemo pri sloven
skih ligaših, nas preseneča 
neodločen rezultat Kranjske

gore v tekmi s Partizanom. 
Po vsem tem, kar smo vide
li, Kranjska gora še ni v 
takšni solidni formi, da bi 
lahko brez večjih muk od
pravila tekmece, ki se kot 
sama, borijo za drugo mesto. 
Počakati bo treba še nekaj 
časa, da se bo z večjo hi
trostjo zavrtelo prvenstveno 
kolo, nato pa bomo že lahko 
sodili o odlikah, pravzaprav 
druge garniture našega dr
žavnega prvaka, Jesenic.

Jeseničani so v treh tek
mah visoko porazili Beograd, 
Partizan in včeraj še zagreb
ško Mladost. Govoriti kaj 
več, nima pomena, ker prav
zaprav ni mogoče oceniti 
sposobnost našega državnega 
prvaka v igrah, ki so podob
ne igri mačke z mišjo. Spo
sobnosti in odlike Jeseniča
nov bomo pač morali ocenje
vati samo po srečanjih, ki 
jih bo naš državni prvak od
igral z močnejšimi inozem
skimi moštvi.

V celoti so nas razočarali 
beograjski in zagrebška klu
ba. Le kaj je ostalo od mo
štev Cr. zvezde in Beograda? 
Partizan še skuša obdržati 
stare pozicije, vendar tudi 
njegova igra še od daleč ne 
zadovoljuje naših želja. Me- 
dveščak, ki je veliko obetal 
in ki je s pomočjo tujih 
igralcev skušal formirati ta
koj za Jesenicami »drugo ju
goslovansko hokejsko mo
štvo«, nas je prav v tekmi z 
Olimpijo močno razočaral. 
Videli bomo, kaj bb prinesla 
prihodnost, za začetek pa lah
ko rečemo le to, da je stop
nja kvalitete jugoslovanskega 
hokeja na precej šibkih no
gah.

Lestvica zvezne 
hokejske lige

Jesenice 3 3 0 0 56: 3 6
Olimpija 3 2 1 0 10: 6 5
Beograd 4 2 0 2 15:33 4
Kranjska gora 2 1 1 0 9:39 3
Partizan 4 0 3 1 10:22 3
Medveščak 2 10 1 6: 4 2
C. zvezda 3 0 1 2 8:12 1
Mladost 3 0 0 3 1:32 0

Lestvica strelcev
Kranjska gora : Partizan 2:2 (0:1,1:0, 1:1)

JESENICE, 6 dec. — Na tribu
nah se je zbralo kar 800 gledalcev, 
čeprav je Partizan precej visoko 
izgubil z Jeseničani. Kranjska go
ra, ki velja za solidno moštvo, to 
ni potrdila v tej tekmi. Igra je 
bila v začetku hitra, vendar zelo 
raztrgana in nervozna. Vse ne pre
več dobro zamišljene akcije so se 
končavale pred vrati obeh vratar
jev. Igra je bila enakovredna, ta
ko da smo prvi zadetek videli šele 
pred koncem prve tretjine. Zaradi 
nespretnosti domače obrambe je 
Stojanovič II. brez težav zatresel 
mrežo Petriča.

Kranjska gora: Petrič, Gafar,
Jug, Ambrožič, Žvan, Vrbovšek, 
Hiti I, Smolej I, Beraus, Eržen, 
Pipan, Pirc, Hiti II, Košir, Vid
mar, Škerjanc

Partizan: Stojanovič I, Jelišič, 
Andjelič, Mijuškovič, Stojkovič, 
Mihajlovski, Holbus, Pesič, Rebra
ča, Koljenčič, Kravljanac, Uroše- 
vič, Boičevič, Stojanovič II.

Strelci: Smolej II in Hiti za 
Kranjsko goro ter Stojanovič II. 
2 za Partizan.

Tekmo sta dobro sodila Čebulj 
iz Jesenic in Donoval iz Zagreba.

12 Klinar (J)
10 Felc (J)
9 Jan (J)
7 Ravnik (J)
5 Zupančič (O), Ramadanovič 

(B), -
4 Mlakar, Brun, Valen tar (vsi J) 
3 Renaud (M), Sičič (CZ), Be- 

ravs (Kg), Bon, Silberger (oba V), 
Tešic (P), Hiti (Kg),

2 Tišler, Ravnik, Trenušak, Kri
stan (vsi J), Lazič (M), Djordje- 
vič (CZ), Volkar (O), Uroševič, 
Kravljanac, Stokanovič (vsi P),

Takoj v začetku druge tretjine 
so domačini uredili svoje vrste. V 
tem delu je Smolej z močnim 
udarcem z velike daljine rezultat 
izenačil. To je dalo poleta moštvu 
Kranjske gore, ki je zaigralo pre
cej boljše, vendar pa pred na
sprotnimi vrati niso imeli sreče, 
tako da je ostal rezultat neodlo
čen. Tudi v zadnji tretjini je bila 
igra enakovredna in kazalo je, da 
ne bo nobenega zadetka več. Tri 
minute pred koncem pa je Hiti 
po lepi podaji Smoleja dosegel vo
dilni zadetek za domačine. Nekaj 
sekund pred zaključnim sodniko
vim žvižgom je bila gneča pred 
vrati domačinov. Tedaj je trener 
Partizana napravil iznajdljivo po
tezo: namesto vratarja je poslal na 
led še šestega igralca, kar je bilo 
za domačine usodno. Pet sekund 
pred koncem je namreč Stojanovi
mi uspelo že drugič zatresti doma
ča vrata in s tem izenačiti rezul
tat ki ustreza prikazani igri.

Jesenice : Mladost
Jesenice, 6. dec. Za sinočno tek

mo Jeseničanov z zagrebško Mla
dostjo ni bilo posebnega zanima
nja. Jeseničani so veljali za abso
lutne favorite, vprašanje je bilo le 
število golov v mreži Zagrebčanov. 
To se je pokazalo že v prvih mi
nutah igre. Gostje so se namreč 
morali umakniti v obrambo že v 
prvi minuti, kljub njihovemu na
menu, da bi igrali odprto. Doma
čini so se razigrali po mili volji, 
čeprav .se niso preveč trudili. Do 
izraza je prišla njihova tehnika, 
tako da so s hitrimi podajami po
polnoma zmedli goste, ki so imeli 
pred favoriziranimi domačini pre
veliko bojazen. Zadetki so se vr
stili kar v minutnih presledkih. V 
prvih dveh tretjinah Mladosti ni 
uspelo poslati na vrata jeseniškega

21:0 (9:0, 5:0, 7:0)
vratarja niti enega strela. Nekaj 
več odpora so igralci Mladosti nu
dili le v zadnji tretjini. Jeseničani 
so namreč ostali zadovoljni z do
seženim rezultatom in so uprizo
rili pravo ekshibicijo. Trener je 
pošiljal na ledeno ploskev enkrat 
samo napadalce, drugič pa samo 
branilce. Zato ni nič čudnega, da 
je dosegel največ zadetkov prav 
branilec Ravnik (5). Igra je bila 
zelo fair, tako da sodnika nista 
imela težav. Igralci Mladosti pa so 
s svojo igro dokazali, da ne sodi
jo v prvo zvezno hokejsko ligo.

Strelci: Ravnik 5, Felc 4, Klinar 
4, Mlakar 3, Jan 2, Kristan 1, Va- 
lentar 1, Brun 1.

Pred 400 gledalci sta sodila Če
bulj in Kozjek iz Jesenic.

Rezultati ostalih tekem prvih kol zvezne lige, ki so bile 
odigrane od 25. novembra do vključno 3. decembra: Parti
zan : C. zvezda 2:2 (1:0, 0:1, 1:1), Jesenice : Beograd 20:0 
(6:0, 7:0, 7:0), Medveščak : Mladost 4:0 (1:0, 1:0, 2:0), Kranj
ska gora : Beograd 7:1 (4:0, 2:0, 1:1), Crvena zvezda : Olim
pija 1:3 (0:0, 0:1, 1:2), Partizan : Olimpija 3:3 (2:1, 1:1, 0:1), 
Mladost : Beograd 1:7 (0:2, 0:2, 1:3), Jesenice : Partizan 15:3 
(3:0, 3:1, 9:2), Medveščak : Olimpija 2:4 (1:1, 0:1, 1:2), 
Crvena zvezda : Beograd 5:7 (1:3, 1:0, 3:4).

SEJA 10 KOŠARKARSKE ZVEZE JUGOSLAVIJE

Ostavka Ace Nikoliča 
ni bila sprejeta!

BEOGRAD, 6. dec. Včeraj po- 
poldne je bila v prostorih KZJ 
redna seja Izvršnega odbora Ko
šarkarske zveze Jugoslavije. V 
prvi točki dnevnega reda so raz. 
pravljali o letošnjem neuspehu ju
goslovanske košarke v -mednarod- 
'lih arenah. Vzporedno s tem, so 
razpravljali tudi o dokončni pis- 
meni ostavki zveznega kapetana in 
trenerja Ace Nikoliča, ki jo je 
najavil že pred odhodom v Tokio. 
IO ni sprejel njegove ostavke in 
sprejel sklep, da se razprava o 
novem zveznem kapetanu in tre- 
nerjn odloži do redne skupščine 
KZJ, ki bo 27. in 28. februarja 
prihodnjega leta v Sarajevu. V tem 
obdobju bosta prevzela funkciji 
Ace Nikoliča, Bora Stankoviča kot 
selektor in Mik Pavlovič kot tre- 
ner reprezentance. V celoti so 
sprejeli tudi koledar mednarodnih 
tekmovanj za leto 1965, ki ga za
radi že predhodnih sprejetih obvez
nosti ni bilo mogoče spremeniti. 
Po razporedu tekmovanj za pri
hodnje leto, imajo največ obvez- 
nosti prav člani moške reprezen- 
tance. Tako se bodo v okviru tek- 
movanja za evropski pokal naro
dov 21. januarja pomerili z Fran
cijo, 26. januarja z Italijo, 12. ma
ja pa še s Poljsko. Nato bo jugo
slovanska moška reprezentanca v 
času od 30. maja do 11. junija so
delovala na evropskem prvenstvu 
v Moskvi in končno še v mesecu 
decembru na Balkanskih igrali, 
ki bodo tokrat v Bolgariji.

Precej pozornosti so posvetih 
domačemu tekmovanju. Sprejeli so 
sklep, da mora v bodoče biti do- 
mače tekmovanje na prvem me- 
stu in vzporedno z njim bodo na
to uskladili vsa druga tekmova
nja, kar je bilo sedaj prav obrat
no. V zvezi s tekmovanjem v mo
ški zvezni ligi, so med drugim 
sprejeli tudi sklep, da se lahko 
tekme, ki so na sporedu v me 
seču aprilu, maju in oktobru igra
jo v dvoranah, seveda, če te ustre
zajo pogojem in pravilom igre.

Po zaključku seje IO KZJ 
smo zaprosili dosedanjega 
zveznega trenerja Aca Nikoli
ča, da nam pove vzroke svo
jega odstopa. Aca Nikolič nam 
je zaupal naslednje:

— Že pred odhodom v To
kio, sem se odločil, da v pri
hodnje ne bom več opravljal 
sedanjih dolžnosti. Reprezen
tanco sem vodil polnih 15 
let, in v tem času sem sode
loval pri 200 nastopih repre
zentance. žal, moram poveda
ti, da pri svojem delu nisem 
imel potrebnega razumevanja 
in podpore KZJ. Tudi zame 
je ta odločitev zelo težka, 
vendar pa mi zdravstveno 
stanje ne dovoli več oprav
ljati tega zahtevnega dela. 
Končno pa je tu še moj po
klic profesorja na Visoki šo
li za telesno vzgojo v Beogra
du, ki mu bom v bodoče po
svetil vso pozornost.

AH boste popolnoma opusti- 
li delo trenerja v tem ali 
onem košarkarskem klubu?

— Ne mislim preklicati 
svoje odločitve! Razen tega 
pa ne nameravam prevzeti 
trenerskih poslov v nobenem 
klubu. S svojim strokovnim 
znanjem bom le od časa do 
časa po potrebi pomagal tre
nerjem pri delu v klubih, ali 
pa tudi pri reprezentanci, če 
me bodo povabili k delu.

Pokal evtopskih prvakov 
v odbojki

Beograd, 6. dec. — V prvi 
tekmi tekmovanja za pokal
evropskih prvakov v odbojki 
so odbojkarji beograjskega 
Železničarja brez težav pre
magali avstrijskega prvaka 
Rlau-Gelb s 3:0. Tekmo je 
gledalo 500 gledalcev, srečanje 
pa je dobro vodil italijanski 
sodnik Pacchettini.
• ŽELEZNIČAR: Bulato- 

vič, Djordjevič, Spet, Stojič, 
Mikovič, - L. Bojič, Grozdano- 
vič, Stepanovič, Kovačevič, 
Blagojevič.
• BLAU-GELB: Domer,

Zupack, Doberl, Ernest, Kad' 
lertz, Kleinmann, Romsdorfer 
in Simmeth.

Tekma je trajala samo 45 
minut, vendar bd bila gotovo 
še krajša, če ne bi trener že
lezničarja v tretjem nizu po
slal na igrišče popolno re
zervno postavo. Gostje so v 
prvem nizu dosegli samo 4, v 
drugem nizu pa samo i to
čko. V tretjem nizu je bila 
borba bolj zandva, ker sta 
bili moštvi bolj izenačeni. Po
vratna tekma bo 12. decem
bra na Dunaju. Kljub temu 
lahko že sedaj rečemo, da se 
je jugoslovanski prvak uvrstil 
v naslednje kolo, kjer pa bo 
naletel na mnogo težjega na
sprotnika, na bolgarskega pr
vaka Minjor.

Uspeh košarkaric 
Radničkega

NOVI SAD, 6. dec. V na
daljevanju mednarodnega tur
nirja košarkaric v Novem 
Sadu so si naše prvakinje 
KK Radnički priborile do 
sedaj svoj največji uspeh. V 
predzadnjem kolu tega tur
nirja so namreč premagale 
moštvo Slavije iz Sofije 60:58. 
Košarkarice Slavije so enajst- 
kratne prvakinje Bolgarije in 
dvakratne zmagovalke tekmo
vanja za evropski pokal pr
vakinj. V drugi tekmi večera 
je reprezentanca Moskve pre
magala domači Partizan 67:57. 
Turnir bo zaključen danes 
zvečer, vendar zadnjih rezul
tatov v času poročanja še 
nismo prejeli. Prvo mesto si 
je že do sedaj zagotovila re
prezentanca Moskve, ki je 
premagala z visokimi rezul
tati vse svoje konkurente.
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Brzojavke iz Slovenije -
TRŽIČ
(N. A.) Streljanje — V počasti

tev In razdelitev so v Tržiču iz
vedli tekmovanje v streljanju. 
Zmagala je ekipa Združena lesna 
industrija 246 krogov, 2. BPT 245, 
3. PEKO 240. Najboljši posamez
niki: Milan Rustja (BPT) 91 kro
gov, 2. Brejc (ZLIT) 88, 3. Jeko- 
vec (PEKO) 86.

Atletika — Občinska zveza za 
telesno kulturo Tržič je organizi
rala atletsko tekmovanje. Mlajši 
pionirji — 4 x 90 m — 1. šola he
roja Grajzerja 1:09,2, mlajše pio
nirke 4 x 90 m — 1. Šola heroja 
Bračiča 1:08,4, star. pionirji 600 m 
— 1. Gros (Bračič) 1:44,7, star. 
pionirke 600 m — 1. Majda Hor
vat (Bračič) 2:09,4, mladinci 1000 
metrov — Božo Rožič (Kovor) 
3:14,7, star. mladinci 1000 m — 
Jože Sitar 3:21,0, člani 1300 m — 
Ludvik Cvirn (BPT) 3:21,0.

Kegljanje — Kegljaški klub Lju
belj je priredil tradicionalno keg
ljaško tekmovanje v borbenih 
igrah: 1. Peko 408, 2. BPT Tržič I 
398, 3. BPT Tržič II 375.

NOVO MESTO
(M. G.) Kegljanje — II. kolo 

kegljaške lige Pionir I : Luknja II 
451:252, Elektro : Iskra I 319:317, 
Vseh devet II : Pionir H 257:379, 
Iskra II : Vseh devet I 282:325, 
Luknja I : Železničar I 338:371, 
Železničar II : Bolnica I 389:249, 
Bolnica II : Pionir ženske 0:100. 
V počastitev dneva republike je 
bila tudi revija najboljših keg- 
Ijavk Novega mesta. Najboljša je 
bila Železnikarjeva 370 kegljev. 
Sledijo — Smonjkarjeva 360, Jer
manova 345 itd.

Šah — Profesor telesne vzgoje 
na gimnaziji v Novem mestu Igor 
Penko je odigral simultanko z di
jaki gimnazije na 25 deskah. Ša- 
histi iz gimnazije so zbrali 8,5 
točk, kar je presenetljivo dober 
uspeh.

Mali nogomet — Občina N. me
sto : P. Otočec 0:3 (0:1)

KOČEVJE
(T. D.) Rokomet — V malem 

rokometu so tekmovali dijaki in 
dijakinje šole Mirka Bračiča iz

Kočevja in Osnovne šole iz Rib
nice. Pri mladinkah so zmagale 
Ribničanke s 6:1, pri mladincih 
pa je bil rezultat 10:10.

AJDOVŠČINA
(M. T.) Rokomet — V počasti

tev dneva republike je bil v Aj- 
' dovščini rokometni turnir, ki se 

ga je udeležilo 6 moških in 2 žen
ski ekipi. Prva skupina: Nova Go
rica : Partizan Dornberk 10:7, P. 
Dornberk : Ajdovščina 3:17, Aj
dovščina : N. Gorica 7:7; druga 
skupina: Garnizija Ajdovščina :
»Gostol« 12:8, Vipava : Garnizija 
Ajdovščina 13:1, Vipava : »Gostol« 
7:6. Finale — Ajdovščina : Vipava 
10:7. Finale žensk — Tekstilna to
varna Ajdovščina : železničar N. 
Gorica 4:0. Zmagovalci so prejeli 
lepe pokale.

RAVNE
(W. E.) Nogomet — Kiinsdorf 

(Avstrija) : Železarna Ravne 4:4 
(0:2). Tekma je bila v počastitev 
dneva republike in si jo je ogle
dalo okoli 300 gledalcev.

PTUJ
(N. K.) Nogomet — Na tekmo

vanju v malem nogometu ob dne
vu republike je sodelovalo 16 
ekip iz občine Ptuj in 3 ekipe 
osemletk. Za tekmovanje je bilo 
veliko zanimanje, saj je bila to 
prva taka prireditev v Ptuju. Pol
finale — Ruševine : JLA II 2:0, 
TVD Gorišnica : Trstenjak 1:0;
finale — Ruševine : TVD Gorišni
ca 2:1, ekipa Ruševine je prejela 
prehodni pokal ObZTK Ptuj. Na
grajena je bila tudi najbolj disci
plinirana ekipa TVD Gorišnica. 
Najboljši strelec je bil Franc Mau
čec z 10 zadetki.

1. decembra je bila prijateljska 
nogometna tekma med reprezen
tanco občinske lige Ptuj in enaj
sterico JLA iz Ptuja. Zmagali so 
Ptujčani s 3:1 (3:0).

ČRNOMELJ
(M. F.) Delavske športne igre 

— V nadaljevanju drugih delav
skih športnih iger v okviru JSI 
je bilo na sporedu streljanje z 
zračno puško. 1. Elektro 359, 2.

LIC 343, 3. ISKRA 283 itd. Tek
movali so tudi v malem nogome
tu — LIC : ISKRA 0:3, BELT : 
Občina 3:2, Rudnik : Elektro 3:0. 
Vodita Rudnik in BELT s petimi 
točkami.

KRANJ
(B. Š.) Tekmovanje Šolskega

centra Iskra. V počastitev dneva 
republike so gojenci vseh treh šol 
Iskre tekmovali v odbojki, plava
nju, košarki, nogometu, namiznem 
tenisu in šahu. Prehodni pokal je 
osvojila Tehnična srednja šola iz 
Kranja.

Košarka — 1. TSŠ Kranj, 2. 
Pš Ljubljana, 3. Pš Kranj, 

plavanje — (50 m prosto, 50 m 
prsno, 2 x 50 m mešano) 1. TSŠ 
Kranj 323 točk, 2. Pš Ljubljana 
308, 3. Pš Kranj, 

namizni tenis — 1. PŠ Kranj, 
2. PŠ Ljubljana, 3. Pš Kranj, 

odbojka — PŠ Ljubljana, TSŠ 
Kranj, Pš Kranj, 

nogomet — TSŠ Kranj : Pš 
Ljubljana 1:0, PŠ Kranj : Pš Lju
bljana 5:0, TSŠ Kranj : PŠ Kranj 
3:0,

šah — 1. TSŠ Kranj 9 točk, 2. 
PŠ Ljubljana 8,5, 3. PŠ Kranj 4,5.

Končni vrstni red — TSŠ Kranj 
34 točk, Pš Kranj 26 točk, PŠ 
Ljubljana 19 točk.

MURSKA SOBOTA 
(M. F.) Nogomet — Končano je 

prvenstvo jesenskega dela v ob
činski nogometni ligi M. Sobota. 
Končni vrstni red — Ljutomer 20, 
Dokležovje 14, Vrelec 10, Tišina 
in Borejci po 8 ter Križevci 0.

Telovadba — V počastitev dne
va republike je TVD Partizan M. 
Sobota organiziral telovadni ve
čer, na katerem so v 12 točkah 
nastopili cicibani, pionirji, pionir
ke, mladinci, mladinke in člani.

Priznanja — Na predlog Okraj
ne zveze Maribor je bila v M. So
boti svečana seja ObZTK, na ka
teri so podelili priznanja telesno- 
vzgojnim delavcem v društvih Par
tizan občine M. Sobote. Zlati pla
keti sta prejela Ciril Tručl in 
Franc Klegar, srebrne — Anton 
Bolkovič, Franc Skladar, Jožica 
Rojko in Zoltan Kučan, bronaste 
pa — Peter Šraj, Dragica Berlot,

Brzojavke iz Slovenije
Drago Banič, Anica Požegar, Al
bin Rodž in Štefan Vučak.

LJUTOMER
Nogomet — športno društvo 

»Tehnostroj« v Ljutomeru je orga
niziralo v počastitev 29. novembra 
nogometni turnir, na katerem so 
nastopile naslednje ekipe: člana
slovenske conske lige - vzhod Naf
ta iz Lendave in Grafičar iz Mur
ske Sobote, član pomurske nogo
metne lige Bakovci in domačin 
Tehnostroj, občinski prvak jesen
skega dela občinske lige M. Sobo
ta. Zmagovalec turnirja so postali 
nogometaši Nafte iz Lendave, ki 
so v predtekmovanju premagali 
Tehnostroj z rezultatom 4:0 (4:0), 
nato v finalu Grafičarja z rezulta
tom 2:0. Grafičar je v predtekmo
vanju premagal Bakovce z rezul
tatom 6:2. V borbi za tretje me
sto so Bakovci premagali Tehno
stroj iz Ljutomera z rezultatom 
1:0. Zmagovalec turnirja Nafta je 
prej čl a prehodni pokal ter pokal 
v trajno last Pokala sta prejeli 
tudi ekipi Grafičarja in Bakovec. 
Turnir je uspel, odslej pa naj bi 
postal tradicionalna vsakoletna pri
reditev.

CELJE
Nogomet — Preostale prvenstve

ne mladinske tekme SML, ki so 
bile odigrane v Celju med zadnji
mi prazniki, so se končale z na
slednjimi izidi — Kladi var : Celje 
4:0, Celje : Olimpija 1:4 in Kladi- 
var : Delamaris 3:0 p. f.

Namizni tenis — Na pozivnem 
republiškem turnirju za pionirje 
in pionirke je nastopilo v Celju 
blizu 60 mladih igralcev in igralk. 
V ekipnem tekmovanju je pri pio
nirjih zmagal Odred pred Lenda
vo, Triglavom in Celjem, pri pio
nirkah pa Fužinar I pred Fužinar- 
jem II, Kemičarjem iz Hrastnika 
in Odredom. V konkurenci posa
meznikov pa je bil naslednji vrst
ni red:

Pionirji — 1. Pavšič (Idrija), 
Pangrič (Triglav), Mravlje (Celje) 
vsi po 2 zmagi in Frančeškin 
(Lendava),

tvonirke — 1. FtanuS < IVžiiinr),
Vecko (Kemičar), Krivogradov

(Fužinar) in Petrač (Fužinar),
pionirji - dvojice — 1. Privšek- 

Kravanja (Odred), 2. Mratinkovič- 
Mravlje (Celje),

pionirke - dvojice — 1. Vecko- 
Fele (Kemičar), 2. Petrač-Kranjc 
(Fužinar),

mešane dvojice — 1. Pangrič- 
Krivogradov, 2. Kurent-Vecko, 3. 
Mravl je-Podgoršek.

Streljanje — Na okrajnem pr
venstvu v streljanju z zračno pu
ško v počastitev 29. novembra je 
nastopilo 134 strelcev. Ekipni vrst
ni red: 1. Celje 685, 2. Sl. Konji
ce 646, 3. Žalec 645, 4. Krško 640, 
5. Sevnica 632. Ženske — 1. Sl. 
Konjice 585, 2. Celje 579, 3. Šmar
je 574. Pionirji — 1. Šmarje 547,
2. Krško 499. Posamezniki: člani 
— 1. štrajher 174, 2. Mlakar 173,
3. Jeram 172 (vsi Ce); ženske — 
1. Slogar 168, 2. Gračnar 159, 3. 
Skočir 159 (vse Ce); pionirji — 
1. Zupanc 161, 2. Škorjanc 147, 
3 Tajšak 123.

Košarka — V počastitev 29. no
vembra je ŠŠD Kajuh organizira
lo košarkaški turnir. Pri mladin
cih je zmagala tehnična Celje 
pred ŠŠD Kajuh in gimnazijo iz 
Brežic, pri mladinkah pa ŠŠD 
Kajuh pred učiteljiščem in ESŠ 
iz Celja.

Rokomet — ŠŠD na celjskem 
učiteljišču je v počastitev 29. no
vembra organiziralo rokometni tur
nir. Zmagali so mladinci učitelji
šča pred celjsko gimnazijo in 
ESŠ iz Celja.

BELTINCI
Rokomet — V počastitev 29. no

vembra — dneva republike je 
TVD Partizan Beltinci organiziralo 
tradicionalni rokometni turnir, na 
katerem so nastopili člen repub
liške lige Branika iz Maribora, 
reorezentanca Pomurja in Beltin
ci.* Zmagovalec turnirja so postali 
rokometaši Beltince, ki so prema
gali Branika z rezultatom 14:12 
ter reprezentanco Pomurja s 23:14. 
Največje presenečenje predstavlja 
zmaga reprezentance Pomurja nad 
Branikom s 15:14. ki je tako za
sedla druero mesto, R-^ik nn šele 
tretje. Zmagovalna ek?-* Beltince 
je prejela prehodni pokal.

ROGAŠKA SLATINA
V počastitev 29. novembra je 

bila v zdraviliški dvorani v Rog. 
Slatini na predvečer praznika sve
čana telovadna akademija, na ka
teri so nastopili poleg domačinov 
mladinke iz celjske gimnazije in 
člani TVD Partizana Kovinarja iz 
štor. Nad 600 gledalcev je bilo 
nadvse zadovoljnih z akademijski
mi sestavami, pa tudi z nastopom 
orodnih telovadcev iz štor, če
prav smo prav tu bili priča neka
terim spodrsljajem na konju in 
bradlji. Pred pričetkom akademije 
je spregovoril narodni heroj Vid- 
mar-Luka, pevski zbor iz osnovne 
šole Rog. Slatina pa je dopolnil 
program s partizanskimi pesmimi.

ŽALEC
Svet za šolstvo, kulturo, pro

sveto in telesno vzgojo je na zad
nji seji obravnaval probleme s 
področja šolske telesne vzgoje. Po 
izčrpni analizi sedanjega stanja, 
ki ni zadovoljivo, saj primanjkuje 
večje število strokovnega kadra za 
predmetni pouk, telovadnic, ureje
nih igrišč, opreme in drobnih re
kvizitov, so člani sveta po živahni 
razpravi predlagali občinski skup
ščini vrsto sklepov za izboljšanje 
dosedanjega stanja. V počastitev 
občinskega praznika bo drugo leto 
ob praznovanju 20. obletnice osvo
boditve v Žalcu festival telesne 
kulture, ki bi naj prikazal stop
njo šolske in društvene telesne 
vzgoje v komuni.

CELJE
V okviru Jšl bosta Zavod za 

prosvetno - pedagoško službo in 
OZTK Celje izvedla vrsto tekmo
vanj za domske skupnosti v celj
skem okraju. Z organizacijo šport
nih tekmovanj med domskimi 
skupnostmi želita prireditelja raz
viti večjo aktivnoct na področju 
telesne vzgoje v vseh domovih, 
kjer obstojajo tudi pogoji za rast 
novih telesnovzgojnih društev. V 
tem mesecu bodo gojenci domskih 
skupnosti nastopili v odbojki, v 
prihodnjem letu pa še v košarki, 
rokometu, namiznem tenisu in ša
hu.



Inž. Stanko Bloudek najvidnejša
Ob peti obletnici smrti velikega konstruktorja športnih objektov
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osebnost v naši telesni kulturi
V sredo, 25. novembra, je minilo pet let, od kar se je za vselej poslovil naš 

jveliki konstruktor, učitelj, svetovalec, trener in športni funkcionar inž. Stanko 
^Bloudek. Ob tej priložnosti so se na tega velikega moža spomnili vsi naši šport- 
niki in funkcionarji in tako ali drugače počastili njegov spomin.
____Na posebni komemorativni seji se je 1Q ZTKS spomnil velikih zaslug, ki jih
hna pokojni Bloudek pri razvoju slovenske telesne kulture. V svojem spominskem 
govoru je tov. Arrigler osvetlil osebnost pokojnega Bloudka in v izbranih besedah 
orisal njegov lik človeka, humanista, športnega enti/ziasta, velikega strokovnjaka 
jn novatorja. Stanko Bloudek je bil, je in ostane najvidnejša osebnost v naši

telesni kulturi. V zaključku svojega govora je tov. Arrigler dejal: »Ko se danes 
ob peti obletnici njegove smrti spominjamo inž. Bloudka, ki je vse svoje življenje 
tesno povezal z rastjo naše telesne kulture, čutimo prijetno dolžnost do njegove 
osebnosti, ki nam bo še naprej kazala pot, po kateri moramo hoditi mi vsi, da bi 
se tako vsaj deloma oddolžili spominu našega učitelja in vzornika!«

IO ZTKS je ta dan sprejel tudi pravilnik o podelitvi Bloudkove plakete in 
znaka, ki ju bo podeljevala posebna žirija posameznikom in organizacijam vsako 
leto na ta dan.

Mož, ki mu ga ni 
bilo para...

Pokojni inž. Stanko Blou
dek je imel veliko prijateljev 
>n sodelavcev. Ob njem so 
se učili tudi tujci, z vsemi 
je bil vselej pripravljen po
govoriti se o športnih pro
blemih, in če se je le dalo 
tudi pomagati vsaj z nasve 
tom.

K.o pišemo o njegovi oseb- 
nosti je težko do potankosti 
popisati njegove človeške vr- 
bne, njegovo nadarjenost in 
vse kar je nudil svojim ro
jakom. Prav po tej plati mu 
bomo ostali večni dolžniki.

> ; tej priložnosti smo na
prosili profesorja Draga Ste
pišnika, prijatelja in tesnega 
sodelavca pokojnega Bloudka 
2 željo, naj nam opiše nekaj 
najbolj značilnih potez tega 
plemenitega in vzornega mo 
ža. Tovariš Stepišnik se je 
rade volje odzval našemu va
bilu in za bralce Poleta na
pisal sestavek z naslednjo 
vsebino:

Ing. Stanko Bloudek je bil 
Osrednja osebnost v našem športu 
v času med obema vojnama, prav 
tako pa osebnost tudi v času po 
osvoboditvi, saj je bil ustvarjalen 
dobesedno do svojega poslednjega 
diha.

V čem je pomen njegovega de

la za razvoj slovenskega športa? 
Njegov osebni lik so spremljale 
lastnosti ,ki so ga napravile sim
patičnega in privlačnega: bil je 
skromen v vseh pogledih, s pri
zadetostjo je spremljal težave sle
hernega človeka, s katerim je pri
šel v stik in mu skušal pomagati, 
bil je odkrit, požrtvovalen v delu, 
poln pobud, ki jih je znal tudi 
uresničiti, znal je biti resnično 
dober prijatelj, zlasti najmlajše
mu rodu. Toda, to so le vrline, ki 
s človekom žive in z njim tudi 
umrjejo ter ostanejo samo v le
pem spominu, ki z naslednjim ro
dom tudi izgine v pozabo.

Pomen njegove osebnosti za naš 
šport se skriva v rezultatih nje
govega trdega in vztrajnega dela, 
s katerimi se je zapisal v zgodo
vino naše telesne kulture in ki še 
čakajo obravnave, ki bo objektiv
no osvetlila vrednost njegovega 
delovanja, odkrila resnično zgodo
vinski pomen tega velikega teles- 
nokultumega delavca.

Bloudkovo ime zasledimo v na
šem športu prvič že okoli 1. 1910, 
ko je igral nogomet v tedanjem 
dijaškem klubu Hermesu in telo
vadil v Sokolu, vendar pa v le
tih pred in med prvo svetovno 
vojno v našem športu ni bil aktiv
nejši. Po maturi je odšel študirat 
na Dunaj, kjer se je najprej vpi
sal na pravo, nato pa presedlal 
na študij tehnike, kjer je našel sa
mega sebe in postal strokovnjak 
za konstrukcije letal. Del vojne je 
nato prebil kot izredno cenjen 
graditelj letal v Leipzigu in Bu
dimpešti; v tem času je tudi spo
znal šport v njegovi širini in ob
čutil ožino, ki je tudi glede tega 
vladala tedaj v naši domovini.

Po končani vojni se je navzlic

ugodnostim, ki so mu jih nudili 
v tujini, kot zaveden Slovenec 
vrnil v domovino in 1. 1919 ga že 
srečamo med prvimi, Id so začeli 
obnavljati staro Ilirijo, naš prvi 
nogometni klub, ustanovljen leta 
1911. Na prvem povojnem občnem 
zboru so ga izvolili za predsedni
ka, to delo je opravljal s presled
ki, kasneje tudi kot častni pred
sednik, vse do začetka druge sve
tovne vojne.

Takoj je zarezal v naše športno 
življenje brazdo, ki pomeni pravo 
zgodovinsko prelomnico v razvoju 
naše telesne kulture.

Pri nas smo do tedaj že poznali 
kolesarjenje in planinstvo, orodno 
telovadbo in nogomet (ki so ga 
uradno imenovali footbal) nismo 
pa še poznali športa kot široke 
oblike gibanja, v katerem posa
mezne panoge pomenijo samo eno 
od številnih poti in možnosti za 
športno življenje.

Bloudek je iz nogometnega usta
novil ŠPORTNI klub, našemu 
športniku je tako ustvaril širše 
organizacijske temelje. Danes se 
nam to ne zdi nič posebnega, leta 
1919 pa je bilo to drugače; pre
magati je bilo treba miselno oz
kost in to ni bilo enostavno.

Bloudkovo delo je tem pomemb
nejše zato, ker se ni uveljavilo 
samo v Iliriji, temveč je temu 
primeru sledila vrsta klubov ši
rom Slovenije.

Mimo nogometnih so si klubi 
začeli ustanavljati tudi druge sek
cije: lahkoatletske, plavalne, teni
ške, smuške, drsalne, težkoatlet- 
ske in tako naprej. Športno gi
banje je tako dobilo potrebno ši
rino in s tem vse pogoje za raz
mah, dobilo tudi novo, višjo or
ganizacijsko telo, Slovensko šport

no zvezo, ki je nastopila kot pred
stavnik širokega, v glavnem enot
nega slovenskega športnega giba
nja.

Bloudek pa ni ostal samo pri 
tem, prvi uspeh mu je naložil 
nove dolžnosti. Širina v izbiri 
športnih panog je terjala tudi no
ve športne naprave, večinoma ta
ke, ki jih pri nas do tedaj sploh 
še nismo poznali. Bloudek je začel 
graditi, čeprav ni bil gradbeni in
ženir. Razen nogometnega igrišča 
je napravil načrte in tudi zgradil 
v Ljubljani prvo tekališče z osta
limi napravami, teniška igrišča, 
ki jih je uredil tako, da jih je bilo 
pozimi moč preurediti v drsali
šče, 1. 1929 pa prvi plavalni bazen, 
ki pomeni resničen revolucionarni 
preobrat v našem plavalnem špor
tu. Za bazen je sam napravil na
črte, v gradnjo pa vložil nekaj mi
lijonov dinarjev, ki si jih je zaslu
žil s prodajo patetnega izuma v 
inozemstvu. Razlagal je ta svoj 
mecenski postopek s tem, da je 
denar zaslužil prelahko in prehi
tro, da bi imel moralno pravico, 
da ga uživa sam! L. 1940 mu je 
uprava kopališča dolgovala še ved
no skoro 2 milijona in pol, kar 
pa inženirja ni tiščalo, saj je tudi 
skromne vsote, ki so mu jih vra
čali v mesečnih obrokih, porab
ljal za nova dela, med drugim 
tudi za pripravljanje načrtov za 
veliko planiško skakalnico, s ka
tero je^ zaslovel sam in z njim 
tudi naša domovina po vsem sve
tu.

Bloudek je tako postal specia
list za gradnjo bazenov in skakal
nic, delal je načrte skoraj zastonj 
in nesebično slehernemu klubu, 
ki se je obrnil na njega s prošnjo 
za pomoč. Pa ne samo to; klubi 
so največkrat imeli samo želje in 
potrebe po graditvi, denarja pa 
seveda ne in Bloudek je bil naj
večkrat tisti, ki je najpreje za
stonj narisal načrte, nato pa po
magal še iskati denar!

Bloudek je presadil na naša tla 
vrsto novih športnih panog: od 
atletike prek drsanja, tenisa, na
miznega tenisa, plavanja, težke 
atletike do kotaljkanja, športne 
panoge, v kateri .je našel torišče 
delovanja v zadnjih letih svojega 
naprave, bil je hkrati tudi prvi 
učitelj mladega rodu v tej pa 
nogi. Bloudek je bil tudi velik po- 
bornik' za pravo etično vsebino 
športa. Sicer ni znal sovražiti, ne
izprosno in ostro pa je nastopal 
vedno in povsod proti klubaštvu 
in podobnim slabostim v športu. 
Ko so leta 1936 v našem nogome
tu postale razmere prav zaradi 
takih pojavov nevzdržne, je kot 
predsednik kluba prvi glasoval za 
to, da Ilirija razpusti svojo no
gometno sekcijo, torej temelj, iz 
katerega se je klub sploh razvil.

Bloudkovo ime zasledimo tudi v 
letalstvu, njegov »Lojze« je bil 
prvo slovensko športno letalo, ki 
ga je tudi sam konstruiral.

Napravil je še nešteto drobnih 
tehničnih stvari, s katerimi je po
skušal lajšati športnim delavcem 
njihovo delo.

Bloudek pa je bil tudi sam ak
tiven športnik. Manj znano je, da 
je bil 1.1920 prvi slovenski prvak 
v metanju diska, nekoliko več pa 
je povezano njegovo ime z drsal
nim športom. Bil je nekajkrat slo
venski prvak, s svojimi 3« leti pa 
je še zastopal Jugoslavijo na zim
skih olimpijskih igrah v St. Mo
ritzu.

Tak približno je bil inženir Blou
dek: neutruden, požrtvovalen in 
skromen športni delavec, ustvarja
lec novih dobrin, altruist brez pri
mere, v naši telesni kulturi res
nična zgodovinska osebnost.

' ‘etnici prezgodnje smrti so se spomnili na velikega moža mnogi športniki, 
športne organizacije in tudi ZTKS, ki je skupno z Zavodom ing. Stanka Bloudka 

počastila njegov spomin z venci na pokojnikovem grobu

Človek velikih idej, takole bi lahko rekli ing. Bloud
ku, ko ga je naš fotoreporter posnel nekaj dni pred 

smrtjo
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IO ZTKS je sprejel pravilnik o podeljevanju Bloudkove 
plakete in Bloudkovega znaka in seveda tudi o delu žirije. 

Med drugim naj omenimo samo tri člene tega pravilnika.
1. ČLEN
Bloudkova plaketa je družbeno priznanje za zasluge pri 

razvoju telesne kulture in za pomembne uspehe na tem po
dročju, ki ga podeljuje Zveza za telesno kulturo Slovenije.
I 2. ČLEN

Bloudkova plaketa se podeljuje posameznikom in organi
zacijam za:

vključevanje velikega števila članstva v telesno kulturne 
organizacije in za uspešno delo z njim;

širjenje telesnokulturne dejavnosti v šolah in delovnih 
organizacijah;

uspešno vzgojno delo^ v družbenih organizacijah za telesno 
kulturo in na ppdročju šolske telesne vzgoje, za vzgojo vrhun
skih tekmovalcev, kvalitetnih strokovnjakov in podobno;

BLOUDKOVA 
PLAKETA 
IN ZNAK

dolgoletno družbeno in vzgojno delo na področju telesne 
kulture;

pomembno organizacijsko delo na področju telesne kultu
re kot so organizacija velikih telesno-kultiirnih manifestacij 
in športnih prireditev;

pomembno strokovno in znanstveno delo za razvoj telesne 
kulture v celoti ali posameznih področij kot so telesnokul- 
turni objekti, športna medicina in podobno;

izredne dosežke na področju telesne kulture kot so prva 
tri mesta na olimpijskih igrah ter svetovnih in evropskih 
prvenstvih, svetovni te« evropski rekordi in podobno;

uspešno propagandno delo na nodročju telesne kulture; 
publicistično delo, ki obravnava pomembna vprašanja s 

področja telesne kulturo.
3. ČLEN
Bloudkov znak je praznanje in vzpodbuda mladinkam in 

mladincem ter ustreznim organizacijam za tekmovalne uspehe 
in uspešno delo pri razvoju telesne kulture med mladino.
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PRIPRAVE SMUČARSKIH TEKMOVALCEV Nfl NOVO SEZONO

Nov zagon v borbi 
za vrhunsko formo

Tekači, alpinci in skakalci nabirajo kondicijo in že tudi nove kilometre na snegu — 
Precejšnja aktivnost v klubih — Skrb za nov tekmovalni naraščaj — Potrebna so 

finančna sredstva za priprave alpincev v Italiji in skakalcev v Avstriji

Wmm

Tekmovalci vseh treh sinu- Ijo, resnostjo in vztrajnostjo, 
farskih vej se pripravljajo Vsi tisti, ki nameravajo v 
na novo sezono z veliko vo- novi sezoni tekmovati na več-

Vaclav Bubnik se je šele sedaj seznanU s kvaliteto 
jugoslovanskega hokeja

1 1
SPORED VAŽNEJŠIH DOMAČIH |

SMUČARSKIH PRIREDITEV
JANUAR

2.— 3. Mednarodna prireditev v smučarskem 1 
teku v Mojstrani ali v Bohinju 

10. Skoki z mednarodno udeležbo v Ljub- I 
Ijani

10. Republiško prvenstvo v biatlonu v m 
Dražgošah in Po poteh partizanske 1 
Jelovice

23.—24. Republiško prvenstvo v tekih za člane || 
v Kranju

31. Državno prvenstvo v biathlonu —
Igman

30.—31. Republiško prvenstvo za mladince in 1 
mladinke v alpskih disciplinah na g 
Ravnah n

FEBRUAR
5.— 7. Državno prvenstvo v alpskih discipli- ■ 

nah za mladince in mladinke na Čr- jf 
nem vrhu (Jesenice)

7. Republiško prvenstvo v skokih za čla- | 
ne — Ljubljana

7. Republiško prvenstvo za mladince v ■ 
skokih v Hrušici

14. Državno prvenstvo v skokih za mladta- l 
ce v Logatcu

21. Državno prvenstvo v skokih za člane 1 
v Mariboru

18.—21. Državno prvenstvo v klasičnih discipli- 1 
nah v Žabi jaku (Orna gora)

20.—21. Republiško prvenstvo v alpskih disci- 1 
plinah za člane in mladince v Kranjski § 
gori

MAREC
5.— 7. Državno prvenstvo v alpskih discipli- 1 

nah za člane in članice v Zelenici 
7. Mednarodna skakalna tekma v Planici J 

na 90 m skakalnici (memorial Janeza m 
Polde)

18.—19. Mladinski kriterij za Jahorinski pokal 1 
To je seveda samo okvirni spored važnejših 1 

prireditev. V FIS koledarju pa smo upoštevali 1 
še druge smučarske tekme širšega obsega, kjer 1 
so vključeni tudi naši kraji Pohorje, Planica 1 
in Kranjska gora. =

ji ali manjši prireditvi, doma 
ali na tujem, se pod vod
stvom trenerjev Magušarja, 
Janeza Pavčiča in Gorjanca 
zavzeto pripravljajo, poprav
ljajo napake in tako obliku
jejo novo formo. Približno 
vemo, kaj zmorejo. Gre zato, 
da držimo korak z našo tek
movalno tradicijo in seveda 
tudi s tujci, ki nas vse bolj 
puščajo za seboj. Precej smo 
zaostali, kar ni sicer nič no
vega, vemo pa, da je novi od
bor zastavil vse svoje sile, 
da znova zaživijo klubi, ki 
so v prvi vrsti poklicani pro
pagirati, utrjevati in skrbeti 
za razvoj smučarskega špor
ta.

O tem, kje so se priprav 
Ijali skakalci, tekači ali al
pinci ves čas do danes, ver
jetno ni potrebno še enkrat 
ponavljati. Nas zanima, kakš
no je stanje tik pred novo 
sezono, ko bo treba stopiti 
na sneg in pokazati svojo 
formo.

Slišali smo, da so bili 
te dni spet na Vršiču Dog- 
ša, Vogrinec, Klinar Mirko, 
Ošabnik, Ankeletova, Fanedlo- 
va in mladinec Lajbahar. (La
kota, Detieek in Pustoslem- 
šek so v JLA). Trener Magu
šar je bil zadovoljen s tečaj
niki pa tudi snežne razme
re so bile kar ugodne. Kaže, 
da so trenutno naši najbolj
ši alpinci v zadovoljivi fizič
ni kondiciji, treba bo le na
brati potrebne kilometre v 
vožnji na smučeh. V ta na
men se tudi letos zanimajo 
za Cervinio, kjer so dolgi 
smuki prav primerni za pri 
dobitev spretnejše vožnje na 
smučeh. Vse lepo in prav, sa
mo vprašanje je, če bo de
nar? če tega ne bo, bo po
ložaj še slabši kot lani! Tudi 
mladinci imajo namen izpo
polniti svojo formo. Predsed
nik republiške komisije za 
alpske discipline inž. Pohar 
si je sestavil načrt in ga bo 
verjeino tudi izpolnil. Dobro 
se namreč zaveda, da je tre
ba utrditi alpske tekmovalne 
vrste in ker imamo mladine 
dovolj, je treba prav tu za

četi delati z največjo resno
stjo.

Tekači so absoivirali nekaj 
treningov na suhem. Te dni 
so bili spet v pokljuških go
zdovih in smučali na Lipan
ci, Konjščici in na Jezercih. 
Trmoglavost in vztrajnost 
trenerja Janeza Pavčiča, je 
verjetno prav poroštvo, da 
bodo tekači pred sezono do
bro opravili svojo nalogo.

Ostanejo še skakalci. Ska
kalnica z umetne mase na 
Mostecu je pravzaprav edina 
naprava, ki omogoča tudi iz
ven sezone kontinuirano vad
bo. škoda, da nimamo večje 
skakalnice z umetne mase, 
ki bi dopuščale skoke do 
70 m. Tako pa le ostane pre
cejšnja vrzel od »pručke« na 
Mostecu pa do velike skakal 
niče. Tu so težave, ki jih na 
ši skakalci tako težko pre
mostijo. Te dni so bili na tre
ningu v Lju-!1 -ani Zajc, ki je 
v JLA, Pečar, Smolej in Dov
žan, medtem ko so bili ska
kalci iz Kranja in Ljubljane 
»oproščeni« te vadbe. To pač 
zato, ker imajo trenutno do- 
vol; priprav na tej skakalni 
napravi. Prav bi bilo, da nu
dimo tudi skakalcem vse 
možnosti treninga do sezone 
ib jim omogočimo trening 
pri avstrijskem trenerju 
Bradlu, ki jih je povabil v 
Avstrijo. Vprašanje je, če bo 
na razpolago denar, sicer pa 
je skoraj gotovo, da se bo
do naši skakalci spet znašli 
preu tradicionalno avstrijsko- 
nemško skakalno turnejo v 
pomanjkljivi formi, čeprav so 
te dni na Pokljuki, kjer to 
sezono prvič trenirajo na sne
gu in sicer na 40 m skakal
nici. To sicer nekaj je. veli
ko pa gotovo ne!

Pa povejmo še to, da so 
v klubih začeli pridno delati. 
Klubski trenerji že skrbneje 
pazijo na svoje elane in kot 
kaže, bodo v novi sezoni 
osnovne smučarske celice 
bolj aktivne kot v preteklo
sti. To pa je prvi avizo, da 
ima SZS zares enkrat po 
dolgem času spet resne na
črte.

KDO JE KRIV NEREDOV V BEOGRADU?
Članek v »LjuDijausJtem dnevniku« dne 2. 12. 1964 se je še 

posebej vzpodbudil* da se odzovem povabilu uredništva 
»Poleta«, k’ me je naprosilo za tedenske komentarje dogod 
kov v hokeju na ledu

Seketariat organizacije sodnikov HZS in izvršni odbor 
HZS sta na ločenih sestankih obravnavala poročila s tekem 
v hokeju na ledu v slovenskih dnevnikih. Nekatera poročila 
ne kažejo želje po objektivnem poročanju. Kolikšno vlogo 
naj po mnenju HZS imajo športne rubrike slovenskih dnev
nikov pn razvoju slovenskega oziroma posredno jugoslovan
skega hokeja, bom govoril ob drugi priložnosti

Ce se vrnem k omenjenemu članku, bi v prikaz podal 
izvlečke iz petih beograjskih dnevnikov, ki so izšli v soboto 
28. 11. 1964, dan po obravnavani tekmi.

POLITIKA EKSPRES:
Jer hokejaši su nam priredili pravi spektakl. Lepog hokeja 

bilo je najmanjc. — Krajne gruba i ružna utakmica trebalo 
je, da se pretvori u opštu tuču.

POLITIKA:
Več u drugoj trečini na klizalištu došlo je do grubljih 

tepada. Cesto je klupa za kažnje bila zaposednuta.
VECERNJE NOVOSTI.
Možemo tvreliti, da igrači iz Ljubljane niso bili inciatorji 

ovih incidenala. Pre bi se moglo reči, da su hokejaši Crvcne 
zvezde iznervirani zbog neminovnog poraza bili bar u posled
njem trenutku i suviše ratoborni

BORBA:
Sudije su kažnjavale sve grubosti pa je cesto 4—5 igrača 

oba tima moralo u isto vreme, da napusti igru na 2, 5 in 10 
minuta. Musku borbu za bodove pokvarila je sveopšta tuča 
u poslednjem minutu igre

ŠPORT.
Sudije, ko je su inače odlično vodile o vaj susret bile su 

nemočne, a čuvari reda opet su zakasnili. — Sudije Kriš 
i Žitnik odlično so vodili ovaj susret i može im se čestitati

I Za POLET piše zvezni sodnik ing. Erik Krisch |
M za pojedine odluke. Nije im promaklo ni vrlo ubedljivo simu- J
1 tiranje lojedinih igrača, a energično su suzbijale vsako koš- a
g kanje. Tuču nisu mogli da spreče, jer je počela na sredi 3
= terena.

LJUBLJANSKI DNEVNIK IN TRENER OLIMPIJE:
Razen domačih igralcev sta v borbeni in dobri igri za hud 1

H incident najbolj kriva oba sodnika: Križ in Žitnik. Tako sta M
H za najmanjše napake izključevala igralec, pri čimer nista =
H pokazala niti najmanjšega občutka za hokejsko igro.

Kot edini komentar bi podal svojo misel, da trenerji mo- H 
ji štev težko objektivno poročajo o tekmah, ki jih igrajo nji- M
H hovi igralci (in da je v članku trenerja Olimpije polno celo ^
H 'aiku opaznih protislovij.)

Prve tekme in s tem prvi rezultati prvenstva države v ho- m 
M *eju na ledu. nam zastavljajo mnoga vprašanja. Ali so Jese- g
g niče svoj razkorak v kvaliteti z ostalimi moštvi še povečala? =
p Na odgovor na to in ostala vprašanja bo potrebno počakati M
p še nekaj časa. Lahko pa ugotovimo, da bo državno prvenstvo, f§
g za prvaka' države le zgoj formalnost. Pri tem ne morem mi- H
= mo škode, ki nastaja zaradi tega, ker jeseniško drsališče ni j§
g pokrito Pred prazniki je ostal pomemben mednarodni turnir =§
g zaradi dežja močno okrnjen in Jeseničani prikrajšani za lep g
g hokej.

Zaradi presenetljivo visokega poraza, ki ga je doživel gf
H OHK Beograd proti Jesenicam in tudi proti Kranjski gori se M
= vprašujemo o napredku Kranjske gore oz. stagnaciji OHK =§
p Beograda še posebej, ko vemo. da edino moštvo Beograda m
=§ od vseh jugoslovanskih moštev nima tujega trenerja, niti f§
p ni bilo na treningu na Češkem. In še to: dva igralca prvega M
H moštva sta odšla v ZDA. eden od njiju Tomič, je že bil v n
ji državni reprezentanci. Presenetljivih 5 točk Olimpije iz tekem m
H v Beogradu in Zagrebu pomenijo prvo večje presenečenje g
[g državnega prvenstva Ponovno bo treba čakati nadaljevanje M
[g prvenstva, da dobimo odgovor na to, ali pomeni to stagna- |§
§1 cijo beograjskih in zagrebških moštev ali napredek v kvali- ^
H teti igre Olimpije, ki letos nima umetnega drsališča, niti |[
H bistvenih pridobitev v igralskem kadru. Drži eno, da je =§
H Olimpija v Beogradu in Zagrebu zelo lepo igrala in, da je
H njena igra v primerjavi z lani lepša in bolj tekoča. Posebno 1=

krila so v izpolnitvi svojih nalog najbolj napredovala. Kot re- §§
p čeno iz prvih tekem Crvene zvezde in Partizana ne moremo n
j| potegniti nekih zaključkov Kaže, da je Partizan od vseh g
§f treh beograjskih moštev najbolje pripravljen. V moštvo je m
§§ vključil nekaj mlajših igralcev in kot kaže se bo politika f§
š dela z mladino Partizanu bogato obrestovala, že nekaj let |§
p nazaj je namreč mladinsko moštvo Partizana med najboljšimi §§
H v državi. Zagrebški moštvi Medveščak in Mladost sta igrali §|
H toliko, da lahko omenim napredek Medveščaka v primeri z m
= lani in zanesljivo zadnje mesto Mladosti.

1 1

Sneg je pobelil skakalnice in tekmovalci so zamenjali »pručko« iz
Pokljuki

umetne mase na Mostecu s skakalnico na
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ŠAHOVSKI KOMENTAR

Konec dober 
vse (ni) dobro
Po velikih peripetijah, ki 

niso jenjale do kraja olimpi- 
ade in ki so našo, pa tudi 
svetovno šahovsko javnost, 
držale v skrajni napetosti do
besedno do zadnje poteze, je 
nazadnje vendarle planila v 
eter napeto, živfino pričako
vana novica iz Tel Aviva: Ju
goslavija je obdržala drugo 
mesto, naši šahisti so ponov
no osvojili srebrno medaljo.

Poglejmo še enkrat, kako 
je Jugoslavija v finišu, po
tem ko je bila v prvi polo
vici finala konstantno v nič 
kaj častnem spodnjem delu 
lestvice, po zmagi v osmem 
kolu nad Poljaki kar s 3,5:0,5 
takoj prodrla v ospredje ter 
se nazadnje otepla vseh vsi
ljivih tekmecev:

8. kolo: SZ 22, ZDA 19, Ju
goslavija in CSSR 18,5 ..

9 kolo: SZ 26, Jugoslavija 
in CSSR 20,5 ... (mi z Argen
tino 2:2);

10. kolo; SZ 28, Jugoslavi
ja 23,5, CSSR, Madžarska in 
Zah. Nemčija 22,5 (mi z Ro
munijo 3:1);

11 kolo: SZ 31,5, Zah. Nem
čija 26, Jugoslavija in Ma
džarska 25,5 (mi s CSSR 2:2);

12 kolo: SZ 34, Jugoslavi
ja m Zah. Nemčija 29, Ma
džarska 27,5 (mi z Izraelom 
3,5:0,5);

13 kolo: SZ 36,5, Jugosla 
vija 32, Zah. Nemčija 30,5, 
Madžarska 30 itd. (mi s Ka
nado 3:1).

Na koncu smo Mh celo za 
piko in pol srebrni, potem 
ko nam je bila najprej np 
papirju zagotovljena vsaj 
bronasta medalja. Madžari, k. 
so se zdeli nevarnejši od 
Nemcev so bili v zadnjih 
kolih manj prodorni pa tim 
je Unzickerjeva četa ušla 
toliko da bi jo morali »na 
žgati:' v zadnji rundi v di 
rektnem dvoboju sar s 3:1 
če so še zadnji hip hoteli 
stopiti vsaj na najnižjo, tret
jo zmagovalno stopničko. 2e 
so segali po bronu, toda ne
pričakovano so v drugem na
daljevanju, sredi noči. spre

menili zmago ah vsaj remi 
na četrti deski v poraz in 
tako Nemcem dobesedno po
darili odličje. Zdaj smo bili 
spet mi na trnih, ker bi nas 
Nemci, ob morebitnem uspe
hu s 3:1, dohiteli in zaradi 
več match-točk odrinili od 
srebra. Toda Portisch in Bi- 
lek sta se špomo borila in 
zmagala, čeprav Madžari ni
so mogli višje kot do četrte
ga mesta. Toda Portisch je 
z zmago nad Unzickerjem do
segel najboljši rezultat na pr
vi deski, Madžarska pa je, 
če bi vzeli samo rezultate pr
ve četverice med seboj, pr-a 
z enakim številom točk kot 
Zah. Nemčija (6,5), pa s piko 
več kot zlasti Sovjeti in sre
brni Jugoslovani. Tudi uspeh, 
čeprav samo moralen!

Kaj naj porečemo o naših? 
Breme so seveda nosili pr
vi trije, Gligorič, Ivkov in 
Matanovič, čeprav so vsi 
kdaj pa kdaj tudi zaplavali 
in izpuščali že boljše ali ce
lo veliko boljše položaje. Par
ma in Udovčič sta zatajila, 
zato pa je ime! svetle dneve 
drugi mož v rezervi Matulo- 
vič in s telavivsko formo po- 
kasiral v zadnjih šestih na
stopih prav toliko točk, več 
kot dovolj za potrditev naše
ga vicešampionstva. Se sreča, 
da je bila njegova igra to
krat pravo nasprotje beograj- 
skegr turnirja osvoboditve 
tik pred olimpiado. Bil je 
ravno pravi, prodorni, uniču
joči igralec za četrto desko, 
tak, kakšen je predviden za 
nabiranje točk Tako je bil 
konec navsezadnje vseeno 
dober, čeprav potek dolgo ni 
bil dober

Toda Tei Aviv je signal, da 
n srebrnem lovoru ne gre 
spati 2e je tu avizo zn tret
je moštveno prvenstvo Evro 
pe prihodnje leto v Hambur 
gu, ko se bomo ponovno sre 
ča) razen i Rusi tudi z Nem 
ci u Madžari ter razčiščevali 
račune. Bomo vzdržali pri 
tisk In napad?

Franček Brglez

Jugoslovan Franjo Mihalič je pritekel na olimpijski 
stadion v Melbournu kot drugi, za Francozom Mi- 
mounom. Srebrna medalja je bila velika nagrada za 
mnoge velike napore, ki jih je vložil v svoje priprave 

za najtežjo atletsko panogo — maraton

------------------- POZET ----------------------------------------------------------------------------------- S

OB ZAKLJUČKU KVALIFIKACIJ PRVEGA ZIMSKEGA PRVENSTVA KOŠARKARJEV

Prvo presenečenje:
uvrstitev Slovana

v polfinale
Zodovoljiv start košarkarjev na prvih tekmah zimskega prvenstva — Med 
polfinalisti tudi dva slovenska ligaša Slovan in Olimpija — Polfinalni turnir 
B skupine bo v Ljubljani predvidoma od 8. do 10. januarja 1965 — Slovan 
pred težko preizkušnjo polfinalnega tekmovanja v Beogradu — Prvenstvo 

bo zaključeno v mesecu februarju
Start prvega zimskega pr

venstva košarkarjev je po
vsem uspel. Prva kvalifikacij
ska tekmovanja v Ljubljani, 
Beogradu in Kumanovem si
cer niso pokazala prave vred
nosti moči zveznih ligašev. 
Prepričali smo se lahko, da 
je vzrok temu še nepriprav
ljenost nastopajočih, saj so 
klubi šele pred kratkim pri- 
čeli s pripravami na novo se
zono. Po drugi strani, pa je 
bilo že pred pričetkom tur
nirjev bolj ali manj jasno, 
kdo bodo polfinalisti, ker je 
bil pač žreb naklonjen favo
ritom. Tako so nekatera mo
štva nastopala tudi brez svo
jih standardnih igralcev. V 
Kumanovem na primer ni 
bilo Djerdje, Troskota, Bojo- 
viča, Laliča, Novosela, v Ljub- 
Ljam pa nismo videli Kasu- 
aa Dikliča in Jeliča Nasto
pala pa tudi nista Kovačič in 
Djurič, ki sta v JLA enako 
kot Gordič, Dermastia, Briš
nik in Slana.

Zanimivo je, da so moštva, 
si imajo v svoji sredi repre- 
zentante-olimpijce, prikazala 
mnogo boljšo igro, če ti ni
so nastopali. To ponovno ka
že na slabo delo osrednje 
zveze v Beogradu, ki je s pre 
tiranimi pripravami izbrance 
močno izčrpala tako, da jih 
na klubskih treningih skoraj 
m moč videti. Opazili pa 
smo tudi nekaj novih mlaj 
šib moči. ki so dobro prese
netile s solidno igro. Poleg 
tega pa sta nova igralca Olim
pije in Crv. zvezde, Pavlovič 
in Milutinovič povsem opra
vičila koristen nastop v no 
vi sredini.

Slovenski ligaši so na kvali
fikacijskem tekmovanju ugod
no presenetih. Tu mislimo 
predvsem na uvrstitev Slova
na v polfinale, kar po njego
vih slabih igrah v pretekli 
sezoni nismo mogli zagotovo 
pričakovati. Lahko zapišemo, 
da je bil na turnirju v Ljub
ljani Slovan v povprečju eno 
izmeči boljših moštev in to 
predvsem bolje pripravljenih, 
saj so bili v drugem delu 
igre vedno boljši tekmec. Od 
novinca, KK Lesonit, na tež
kem turnirju v Beogradu ni
smo mogli mnogo pričakova
ti, saj jim je bila to prva 
preizkušnja v družbi najbolj
ših, kjer so se predstavili tu
di še brez enega svojih naj
boljših igralcev Stembergerja, 
ki zaradi obveznosti pri štu
diju ni mogel potovati z mo
štvom. Razveseljivo je, da je 
bil Grlj eden najboljših strel
cev turnirja. Olimpija, ki se 
odločno bori za najvišji na
slov tega prvega zimskega pr
venstva je zadovoljila le na 
trenutke in to bolj po zaslu
gi posameznikov kot pa po 
tradicionalno znani dobri ko
lektivni igri Ugodno je pre
senetil mladi Pavlovič, ki je 
trenutno skupno s Potočni
kom, Bassinom, Tavčarjem 
in Povžem pomenil najbolj 
uigrano celoto ljubljanskega 
ligaša.

A SKUPINA — KUMANOVO
Rezultati — Partizan Lokomo

tiva 76:71 (31:23). Zadar : Rabot- 
nički 62:56 ( 29:27), Partizan : Za
dar 94:82 ( 45:33), Lokomotiva • 
Rabotnidki 55:54 (25:221, Lokomo
tiva : Zadar 91:76 (41:40). Parti
zan • Rabotnički 85:64 ( 48:24).

Partizan 3 3 0 255:217 6
Lokomotiva 3 2 1 217:206 4
Zadar 3 1 2 220:241 2
Rabotnidka 3 0 3 174:202 0

B SKUPINA — LJUBLJANA
Rezultati — Radniekj : železni

čar 80:78 (70:70, 38:41), Olimpija : 
Slovan 71:68 ( 36:25), Slovan : Že
lezničar 90:80 ( 38:40), Olimpija : 
Radnidki 92:85 (46:37), Slovan : 
Radnički 80:69 ( 34:36), Olimpija : 
Železničar 78:67 (40:42).
Olimpija 3 3 0 241:220 6
Slovan 3 2 1 238:220 4
Radnički 3 1 2 234:250 2
Železničar 3 0 3 225:248 0

C SKUPINA - BEOGRAD
Rezultati — C. zvezda : Lesonit 

90:54 ( 54:26), Beograd : Split
102:53 ( 48:25), Split : Lesonit 80:66 
(42:31), Beograd: Cr zvezda 89:78 
(40:30), Beograd : Lesonit 88:66 
(45:38), Cr. zvezda : Split 84:74 
(42:31).
Beograd 
C. zvezda 
Split 
Lesonit

3 3 0 279:197 6 
3 2 1 252:217 4 
3 1 2 207:252 2 
3 0 3 186:258 0

Po propozicijah tekmova
nja tega prvega zimskega pr
venstva se je iz vseh treh 
kvalifikacijskih turnirjev uvr
stilo v drugo stopnjo prven
stva t. j. v polfinale le osem 
moštev. To so prve tri uvr
ščene ekipe iz turnirja v Ku
manovem in Ljubljani ter 
prve in drugo uvrščeni mo 
štvi iz turnirja v Beogradu. 
Preostala četverica se bo bo
rila za končni vrstni red 
dvanajsterice od 3. do 12 
mesta. Po propozicijah tek
movanja bo polfinalno tek
movanje potekalo ponovno 
na dveh turnirjih in sicer:

A skupina: Partizan, Slo
van, Beograd ter Zadar ali 
Radnički.

Zapuščina barona

B skupina: Lokomotiva,
Olimpija, Crvena Zvezda ter 
Radnički ali Zadar. Uvrstitev 
Zadra in Radničkega v A ali 
B skupino polfinala bo od
ločil žreb.

Polfinale mora biti odigra
no v mesecu januarju. Kot 
smo izvedeli je Olimpija vod
stvu tekmovanja že predlo
žila ponudbo za organizacijo 
polfinalnega turnirja B sku
pine v Ljubljani. Turnir bo 
na sporedu verjetno v dneh 
od vključno 8. do 10. januar- 
arja 1965. v košarkarski dvo
rani za Bežigradom. Turnir 
B skupine bo skoraj zagoto
vo v Beogradu. Finalni del 
tekmovanja bo nato na spo
redu v mesecu februarju 
1965 Potekal bo ponovno v 
treh skupinah in sicer po 
dve najboljši moštvi obeh 
polfinalnih turnirjev, nato 
zadnje dve uvrščeni ekipi 
obeh polfinalnih turnirjev 
(za 5. do 8. mesto) ter turnir 
preostale četverice kvalifika
cijskega tekmovanja.

S tiskovne konference 
ZTKS

Sestanek stro
kovno razisko
valnih delavcev

Pred dnevi je bila v Ljub. 
ijani tiskovna konferenca 
ZTKS, kjer je sekretar ZTKS 
tov Marko Rožman seznanil 
novinarje o sklepih Izvršne
ga odbora in o nalogah ZTKS 
v bližnji prihodnosti. Poleg 
tega so na seji sodelovali tudi 
predstavniki Visoke šole za 
telesno kulturo in Združenja 
športnih zdravnikov, jki so 
sporočili, da bo od H. do 16. 
decembra v Ljubljani III. 
znanstveno strokovni sesta
ne k delavcev telesne kulture. 
Ta sestanek bo združen s slo. 
vesno otvoritvijo Visoke šole 
za telesno kulturo v Ljublja
ni. Na tem sestanku bo glav
ni referent Branko Polič, ki 
bo obravnaval probleme in 
naloge raziskovalnega dela 
na področju telesne kulture v 
Jugoslaviji. Obenem bo v 
Ljubljani tudi sestanek šport- 
nih zdravnikov Jugoslavije, 
ki so za osnovno temo raz. 
prave izbrali organizacijo 
zdravstvene kontrole športni, 
kov v Jugoslaviji. Za oba se
stanka se je skupaj prijavilo 
129 strokovnjakov.

COUBERTINA Telesnokulturnim
delavcem

XVI. letne olimpijske 
Igre so bile tokrat tretjič 
Izven Evrope in prvič na 
peti celini. Velika oddalje
nost Melbourna in pa ne
ugoden termin igre sta 
pripomogla k temu, da se 
je teh iger udeležilo celo 
manj tekmovalcev kot 
pred 20 leti v Berlinu Tu

kot v Helsinkih se je tu
di v Melbournu razvila 
ogorčena borba za skupni 
primat med športniki 
ZDA in Sovjetske zveze. 
Obe športni velesili sta 
dosegli mnogo več medalj 
kot katerakoli druga drža
va Sovjetski športniki in 
športnice so za malenkost

ter po eno srebrno in bro
nasto, najboljša med žen
skami Larisa Latinina pa 
celo 4 zlate in eno srebr
no. Med atleti se je temu 
zlatemu dežju med moški
mi približal ameriški 
sprinter Morrow s 3 zla
timi m njegova avstralska 
kolegica Betty Couthbert

MELBOUITJE 1956
di po številu sodelujočih 

-držav se prve igre v Av
straliji niso mogle pona
šati z rekordom. 67 držav, 
to Je bilo 2 manj kot pred 
štirimi leti v Helsinkih, 
se je iger udeležilo s 3329 
športniki in športnicami.

Spored iger je bii enak 
onemu s prejšnjih Iger, 
če jemljemo posamezne 
športe kot celote. 18 raz
ličnih športov je bilo to
krat na voljo. Podobno

prehiteli predstavnike ZD 
Amerike-

Igre so imele precej vr
huncev Od odličnih atlet
skih dosežkov, preko ru
šenja plavalnih rekordov 
na tekočem traku, do vr
hunskih predstav v veči
ni ostalih panog. Z največ 
medaljami so se seveda 
lahko tudi tokrat pohvalili 
telovadci, tako je pri mo
ških absolutni zmagova
lec Viktor Cukarin zbral 
5 medalj, od tega 3 zlate.

z Istim številom. Trikrat 
zlat je bil tudi plavalec 
Murray Rose (Avstralija).

Jugoslovani smo se iger 
udeležili z 41 tekmovalci 
v 8 športih. Bira ni bila 
tako slaba. Tri srebrne 
medalje so prispevali no
gometaši, vaterpolisti in 
maratonec Mihalič. Četrta 
je bila plavalka Jeričevič, 
peti atlet Lorger in roko
borec Vukov, šesti pa 
atlet Račič.

Sodelufte 
pri SPENT

Cez dobre štin mesece, od 15. 
do 25. aprila 1965, bo v Ljubljani 
28. svetovno prvenstvo v namiz
nem tenisu. Ta doslej naj večja 
športna prireditev v SR Slove
niji in ena največjih v SFR Ju
goslaviji bo privabila v Ljublja
no približno 700 tekmovalcev, 300 
novinarjev In delegatov za kon
gres Mednarodne namiznoteniške 
zveze in mnoge ljubitelje namiz
nega tenisa iz Jugoslavije in tu
jine

Organizacijski komite dela že 
več kot leto dni s 17 komisijami 
in drugimi organi, da bi čimbolje 
pripravil to veliko prireditev. Pri 
organizaciii SPENT že sodeluje 
približne 600 ljudi Vsekakor pa 
bodo za uspešno izvedbo tekmo
vanja potrebni še nadaljnji sode
lavci iz vrst preizkušenih telesno- 
kulturnih organizatorjev,

Organizacijski komite prosi vse, 
ki bi bili v kakršnikoli obliki pri
pravljeni sodelovati pri organiza
ciji SPENT, da se pismeno ali 
osebno prijavijo sekretariatu or
ganizacijskega komiteja SPENT. 
Ljubljana, Celovška 25 (Športni 
park inž. Stanka Bloudka v Ti
voliju).



Pesti-vredne 
milijone 22

Obdržal se je do četrte run
de ko ga je kot strela zadel 
udarec rjavega bombarderja in 
sodnik je lahko štel do »de
set«. Morda še en podatek o 
prav gromi hladnokrvnosti 
Louisa. Dve uri pred borbo L 
Baerom se je v popolni taj
nosti poročil!

»LOUIS?« — »ZAKAJ NE!«
Schmeling se je s svojimi 

uspehi zopet prerinil v prve 
vrste najboljših svetovnih bo
ksarjev. Hotel je priti do 
borbe za naslov svetovnega 
prvaka proti Jimu Braddocku. 
(iospodje iz newyorške boksar
ske komisije so mu rekli: 

»Seveda, Mr. Schmeling, toda 
najprej morate premagati Joe 
Louisa.« Schmeling se ni pu
stil zmesti: »Jot; Louis, Seveda, 
če 4yko želite!«

oospodje so ga pomilovalno 
gledali kot gleda direktor umo
bolnice kakega od svojih naj 
težjih pacientov. Seveda, ta 
Schmeling je prišel iz Evrope 
in ne pozna največjega udarja- 
ča po Dempseyu — Louisa.

Tudi sam Demsey je imel iz
redno mnenje o svojem nasled
niku: »Veste, vesel sem, da 
nisem več aktiven in tako ne 
morem več priti Jou pred 
pesti.«

BAJKA O LOUISU
To je bilo mnenje tudi veči

ne Amerikancev, pa naj so se 
na boks kaj razumeli ali pa 
nič. Bajka ali legenda o bo
ksarju Louisu, skorajda lami- 
sov kult jih je vse obsedel. 
Črnec je bil na najboljši poti, 
da postane bolj popularen kot 
kdorkoli njegove barve kože 
pred njim, istočasno pa je pri 
ljubiteljih boksa izpodrinil tu
di vse belce.

Menažer John Roxborough ga 
je dobro poučil o lastnostih, 
ki jih mora imeti kot črnec in 
istočasno odličen boksar: 
skromnost, zadržanost in prid
nost. Te lastnosti in pa nje
gova hladokrvnost v ringu so 
ga napravile za idol ZDA.

Schmeling je torej podpisal 
pogodbo za borbo z Louisom. 
Bil je že v ZDA in gledal rja
vega bombarderja v borbi pro
ti Špancu Paolinu. Dve rundi 
je . poplesoval okoli 37-letnega 
borca, tedaj pa je začel Paoli- 
no, najbrž naveličan take bor
be, z močnim udarjanjem iz 
bližine. Za enega svojih udar
cev pa je bilo preveč očitno, 
da ga bo sprožil, telegrafiral 
ga je, kot pravijo v boksar
skem žargonu. Louis se je 
umaknil, ob tem pa sprožil 
svojo smrtonosno desnico v 
brado nasprotniku, ki je padel 
kot pokošen.

REPORTERJI
ZASMEHUJEJO SCHMELINGA

Takoj po tem knock outu so 
se reporterji zapodili nad 
Schmelinga, ki je sedel ob rin
gu. »No, Max, kaj menite?« 
Doživeli so veliko razočaranje, 
ko je odgovoril: »Dober bo
ksar, ta Louis. Toda dela na
pake, še ni izdelan.«

Prihodnji dan je imel 
Schmeling priložnost, da pre
bere kopico grenkih na svoj 
račun na primer »Schmeling je 
podoben človeka, ki gre pono
ra zmmo pokopališča in žviž

ga, da bi pregnal strah« ali pa 
»Žrtev si je ogledala svojega 
krvnika« ali »Štedi denar, Max, 
ostani doma«.

To seveda niso bile kaj spod
budne besede pred veliko 
borbo.

MAX ŠTUDIRA FILME
Schmeling je pričel z naj

bolj temeljitimi pripravami na 
zgodovini tega športa. Dan za 
dnem se je potil pri teku, bo
ksanjem s partnerji, gimnasti 
ko, mimo tega pa vsak dan 
po nekaj ur študiral filme do
tedanjih Louisovih borb. Vsa
ko borbo je natančno proučil 
iu tak o rekoč v snu poznal 
vsak gib svojega bodočega na
sprotnika.

časopisi so bili iz dneva v 
dan bolj polni člankov o bor
bi, toda vsi komentatorji so si 
bili edini, da bo to hudo eno
stranska zadeva. To je tudi 
krepko pokvarilo posel organi
zatorjem borbe, kajti zanima
nje je bilo mnogo manjše kot 
bi ga ta borba vsekakor zaslu
žile. Ljudje so pač menili, da 
je škoda težko prisluženih do
larjev za največ dve rundi ko 
likor so jih pripisovali Schme- 
lingu.

SMRT V GARDEROBI
Bojazen je bila upravičena, 

saj je bilo pred začetkom dvo- 
lx>ja zbranili le okoli 30.000 
gledalcev. Neposredno pred 
borbo je imel Schmeling še 
strašen doživljaj. Stari O Rour- 
ke, ki je bil vse svoje življe
nje mensžer najboljših temno
poltih boksarjev, je prišel v 
garderobo in mu rekel: »Max, 
uspešno boš opravil, če sploh 
to kdo zmore, boš to ti. »Ko 
se je Schmelnig na to obrnil 
proti starcu, je ta mirno kot 
bi spal, sedel na stolu. Bil je 
mrtev. Res odlična priprava 
za težko borbo!

Schmeling je šel v borbo kot 
boksar, ki se zaveda, da je v 
svoji življenjski formi. Tako 
hladnokrvno se je obnašal kot 
dotlej še noben Louisovih na
sprotnikov. Louis ni začel tako 
udarjati kot je bila sicer nje
gova navada, ampak je svoje
ga nasprotnika »študiral«. Že 
v prvi rundi se je oglasil skro
men aplavz tudi za Schme 
linga.

DESNICA V LOUISOVO 
BRADO

V drugi rundi je Louis z ne
kaj udarci z levico skoraj 
zaprl Schmelingu oko in tedaj 
je menda hotel startati svoj 
odločihii napad. Drobec se
kunde pred tem pa je Nemec 
opazil svojo priložnost. Uspel 
je plasirati silen udarec z de
snico v Louisovo brado. Ta si
cer ni padel, toda kot je po
zneje sam priznal, se od tega 
udarca pravzaprav vso borbo 
ni opomogel.

V tretji rundi je Max zopet 
zadel nasprotnika v obraz, ta 
pa je podvijal in pričel hudo 
obdelovati Nemca. V četrti 
rundi pa je prišlo do senzacije. 
Schmeling je še enkrat zadel 
Louisa in po enem teh udar
cev v obraz mu je uspelo uda
riti takoj še drugič in rjavi 
bombarder je bil na tleh. Pri 
»tri« je bil zopet na nogah, bi
lo pa je tudi konec runde.

SE LETOS V MARIBORU

Speedway na ledu?
Že nekaj let je Maribor 

eno ižmed redkih speedwaj- 
skih središč v Jugoslaviji. Na 
stadionih na Poljanah in v 
zadnjem času na Teznem so 
lahko Marihorčani že večkrat 
pozdravili najboljše tovrst
ne športnike iz srednje Evro
pe, v mestu pod Pohorjem 
pa so odrasli tudi tekmoval
ci, ki še danes pomenijo ju
goslovanski »vrh«. Nič čud
nega torej, če so se merodaj
ni forumi potrudili za propa
gando tega športa tudi v 
zimskih mesecih, v mrtvi se
zoni. Agilno AMD TAM, ki 
se bo v bodoče ukvarjalo le 
še s speedwayem (AMD Cen
ter bo vključevalo le cestno- 
hitrostne dirkače, AMD Ore
hova vas pa izključno tekmo
valce v moto krosu), agilni 
Tezenčani bodo namreč pr
vič v zgodovini jugoslovan
skega speedwaya poskrbeli 
za nastop motoristov na le
du. V kolikor bodo uspeli 
montirati razsvetljavo na sta
dionu Kovinarja, bo to za 
Mariborčane vsekakor izre
den spektakel, ki si ga bodo 
ogledali brez dvoma tudi šte
vilni obiskovalci iz bližnje 
in daljne okolice.

Pred približno letom dni 
je gostoval v ZSSR Maribor
čan Drago Perko, ki je na
stopil na ledu v konkurenci 
najboljših sovjetskih spee- 
dwajistov. Po svoji vrnitvi je 
ve-s navdušen pripovedoval o 
tovrstni disciplini motoristike 
na ledeni ploskvi. Na vse

splošno presenečenje se niti 
ni uvrstil tako slabo, bil je 
vselej med tekmovalci v »zla
ti« sredini. Zaradi njegovega 
dopovedovanja, da bi kazalo 
kaj podobnega prirediti tudi 
v Mariboru, so funkcionarji 
AMD TAM prišli na original
no zamisel, ki doslej nima 
primerjave v Jugoslaviji. Ko
likor nam je znano, bo po
trebno nabaviti le specialne 
plašče za stroje; plašči se 
nadenejo po vrhu gumijastih. 
Ledena ploskev zahteva na
mreč s svojo spolzko drsno 
površino nekoliko bolj »hra
pava« kolesa. Posebni plašči

za speedway na ledu so po
kriti z nekakšnimi žeblji, ki 
omogočajo, da se tekmovalec 
popolnoma nagne na zavoju 
in drsi počez z levim kole
nom po ledu. Ni dvoma, da 
zahteva speedway na ledu 
posebno tehniko, ki pa se je 
po besedah Draga Perka iz
kušen speedwayist kmalu na
uči.

Preureditev stadiona na 
Teznem vsekakor ne bo ter
jala prevelikih stroškov, saj 
bo potrebno v mrzlih dneh 
dirkališčni krog le prizadev
no škropiti z vodo in stvar 
bo skoraj urejena.

VIKAŠ
ZAMENJAL DRES

Znani jugoslovanski nogometaš, ki je oblekel 
pred leti tudi dres Kontinenta, je minuli teden spre
menil klubske barve. Znano je, da je Vukas doslej 
igral GAK, te dni pa je podpisal pogodbo z ligaškim 
klubom Kapfenberg. Vukas bo stanoval v Grazu, 
vendar se bo štirikrat na teden vozil na trening k 
svojemu novemu klubu. Prvo temo za Kapfenberg je 
Vukas igral že danes. Mimogrede naj povemo, da je 
Vukasov dosedanji klub GAK na zadnjem, štirinaj
stem mestu v avstrijski ligi, novi klub Kapfenberg 
pa je na predzadnjem, trinajstem mestu ...

Od Iduba GAK se je poslovil tudi Zekovic in 
odšel v Grazer SC, kjer bo trener in igralec. Iz Gra- 
za tudi poročajo, da je bil igralec Medle kaznovan 
s 3000 šilingi, ker je bil neresen pri treningu.

Tudi namizni tenis ima svoje dramatične trenutke. To je igra živcev, vztrajnosti in izredne koncentracije. Kaj 
vse mora premagati namiznoteniški igralec, preden se uvrsti v elito, da ne rečemo svetovno! Če gledamo naš 
terja. Za mizo sta dva igralca v treh položajih. Lepo posnetek, bi lahko rekli, da je to sprtno delo fotorepor 
vidimo delo nog, odločne zamahe Pri obrambi v napadu. Fotoreporter, ki je napravil ta posnetek, je hotel prav 
plastično prikazati gledalcu koncentracijo namizno-teni škega igralca. Seveda, če se mu je to posrečilo v popol
nosti, je drugo vprašanje. Vsekakor pa drži, da je to za nimiv, lahko bi rekli nevsakdanji posnetek in zato

zasluži našo pozornost

PRED ZAČETKOM NOVE SMUČARSKE SEZONE

V FIS koledarju med drugimi tudi 
Pohorje, Kranjska gora in Planica

Standardne prireditve na standardnih progah — Vsi najboljši 
smučarji na snegu — Tudi letos Jugoslovani na mnogih smučiščih
V Bernu so zastopniki 40 smu

čarskih ^z, članic FIS organiza
cije sestavili nov koledar za smu
čarsko sezono 1964/65. Kot poseb
nost, naj Posebej omenimo, da so 
delegati določili nov datum za 
znano alpsko tekmovanje — Arl- 
berg Kandahar — in sicer 15. in 
17. januarja prihodnje leto. Doslej 
je bila ta prireditev v mesecu 
niarou. Na sestanku so določili tu
di nova tekmovanja v okviru te 
organizacije in sicer »Memorial 
Gecrgesa Schnedderja« in pokal 
alpskih držav v Davosu. Govorili 
so tudi o svetovnem prvenstvu^ v 
klasičnih disciplinah, ki pa bo še
le od 18- do 27. februarja 1966 v 
Oslu.

Torej, Pomembnejše FIS prire
ditve za leto 1965 v alpskem
smučanju:

Januar (ženske) 2—3 Oberstau- 
fen, 5—8 Grindelwald, 19—22 
Monta fon. 28—30 St. Gervais.

Februar (ženske) 13—14 Maribor. 
Marec (ženske) 12—13 La Clusaz,

19— 21 Abetone.
Januar FIS — A (moški) 9—10 

Wengen, 15—17 St. Annton-Kanda- 
har, 21—24 Kitzbiihel, 29—31 
Megeve.

Februar (moški) 5—7 Zahodna 
Nemčija (kraj še ni določen),
20— 21 Ortisei — Selva, 27—28 
Kranjska gora.

FIS — B tekmovanja (moški) 
Januar 3—4 Adelboden, 9—10 

Oberwisenthal, 23—24 Gortina d 
Ampezzo.

Februar 10—11 Maribor, 12—14 
Madonna di Campiglio, 26—28 Cer- 
vinia, 27—28 Balkansko prvenstvo 
v Rcmundji itd.

Klasične discipline 
December — januar 27—6 Nem

ško avstrijska skakalna turneja, 
8—10 Seefeld, 9—13 Leningrad,

6—17 Le Brassns, 24—31 švicarska 
skakalna turneja.

Februar 5—7 nordijske smučar
ske igre v Falunu, 12—14 Oberhof, 
14—16 Kurikkaia v Švici, 21—23 
Biatlon (svetovno prvenstvo na 
Norveškem), 27—28 zimske igre v 
Kuopio (Finska), 27—28 skakalne 
tekme za pokal Kongsberg v 
Chamonixu.

Marec 5—7 zimske igre v Lahti- 
ju, 7. skakalna tekma v Planici, 
11—14 smučarske prireditve v Oslu 
(Hclmenkolen), 20—21 smučarske 
tekme v Zakopanih.

To je samo nekaj važnejših pri
reditev, ki jih je potrdila medna
rodna smučarska organizacija. Teh 
tekem se bo večji del udeležila 
tudi jugoslovanska reprezentanca. 
Mimo teh prireditev pa bo seveda 
še vse polno mednarodnih smučar
skih prireditev, ki jih prirejajo po
samezne države, med katerimi je 
tudi Jugoslavija.

V angleških šolah- 
judo obvezen predmet
Judo šport ima na britanskem otoku vedno več privržencev — 

Londonski »Robiji« se vneto učijo veščine v judu

ŠPORTNIK - SLIKAR
Včasih je človek pre

senečen, ko sliši, kaj 
vse so znani vrhunski 
športniki. Ta je zdrav
nik, drugi izvrsten pe
dagog in spet tretji 
umetnik takšne ali 
drugačne vrste! Danes

vam predstavljamo zna
nega sovjetskega re
korderja v skoku v da
ljino Ter Ovanesjana s 
slikarskim čopičem v 
roki. Ta simpatični, čr
nolasi atlet, je zelo pri
ljubljen v svoji domo

vini, zraven pa naj po
udarimo, da je tudi 
pravd mojster upodab
ljanja s čopičem. Kar 
poglejte ga, kako se je 
zamislil, ko je poslikal 
otroško soho. Ko vsto
piš v ta prostor, te po

zdravi sedem palčkov 
in Sneguljčica. Vsi ti
sti, ki so videli to soho 
in se spoznali z njego
vim delom, zatrjujejo, 
da je Ter Ovanesjan 
vsaj toliko dober sli
kar kot športnik.

Po dolgoletnih pogajanjih in po
izkusih je britanski JUDO zveza 
uspelo veUko pionirsko delo. Nam
reč Judo-šport so v Veliki Britani
ji priznali kot šolski šport.

To japonsko umetnost samo
obrambe so od šolskih oblasti vne
sli v redni šolski umik po šolah 
v sledečih mestih: Bristol,
Durham, Derbyshire, Cinnberland, 
Scmerset, in še v nešteto drugih 
mestih. Abiturientd teh šol sd mora
jo priboriti »črni pas«. Pri organi
zaciji juda po šolah gre velika za
sluga britanski judo zvezi. Njen 
državni trener Geoffrey Gleason 
ima konec vsakega tedna tečaja 
za učitelje in po 120 tečajnikov se 
seznani s to zanimivo in koristno 
športno disciplino, katero po 
opravljenem tečaju posredujejo 
najprej šolski mladini.

Ob priznanju juda v šolah, je 
Gleason izjavil: »Dolga in težka je 
bila borba, preden smo šele pre(
rrr-irVtli da mri PTi.iimn nobene

»črne umetnosti«, ampak zdrav in 
zelo koristen šport. Vsak,, kdor se 
je že s tem športom bliže spoznal, 
ve, da ga v Evropi gojijo že sko
raj 50 let, na žalost pa ga ima ve
čina nepoznavalcev za tuj in skriv
nosten šport.«

V Londonu deluje Londonska 
judo zveza, ki ima celo svojo 
zgradbo in okoli 500 navdušenih 
privržencev, ki jo podpirajo in vo
dijo. Zunanjost te stavbe nam ni
česar ne pove, toda notranja ure
ditev je idealno urejena za vse

mogoče treninge. Stavba je trinad- 
tropna in v vsakem nadstropju so 
prostori za treninge razvrščeni po 
stopnjah iztirjenosti v tem športu. 
Treninge vodi 60 letni Eduard 
Mossom, nosilec pasu tretje stop
nje. Velik odstotek obiskovalcev te 
znamenite hiše pa odpade na lon
donske »Bobije«, ki se hočejo do 
popolnosti spoznati s to veščino 
samoobrambe. Njim pa ni dovolje
no v službi nositi orožja, v na
sprotju, z ostalimi čuvarji reda po 
vsem svetu.

IMŽ,

sodnik

Mariborčan Milko Janežič je 
prejel mednarodno sodniško pri
znanje, s katerim ga je LIGH 
imenovala za mednarodnega sod
nika. Doslej so z mednarodno iz
kaznico sodili le redki Slovenci, 
v Innsbrucku na primer samo 
Celjan Albert Kerkoš.

Hej, prijatelj, kaj pa misliš! Takole sta si sko- 
v Hamburgu švedski branilec Bergmark in 
čila v lase na zadnjem nogometnem srečanju 
mladi nemški igralec VVeber. Ko so Švedi proti 
koncu tekme izenačili, je bilo vzdušje precej 
napeto. Švedi so hoteli obdržati neodločen re
zultat, Nemci pa za vsako ceno zmagati. Pri 
tem so nemški nogometaši večkrat naleteli na 
trd odpor čvrstih Švedov in zato je prišlo do 
takšnih scen, kot jih vidimo na našem posnet
ku. Nemški napadalec VVeber je zgrabil za ma
jico Šveda in če ne bi bilo odločnega sodnika, 

kdo ve, kako bi se končal ta dvoboj?

REZERVIRANO
.■ ' .'-A b.!

ZA BRALCE
. . . iali ...... .../....
Prosim vas, da mi odgovior.te na na

slednje vprašanje. Zanimaim se nam
reč predvsem za nogomet, tako v II. 
zvezni ligi, kakor tudi za domači v* 
SNL. Zato me zanima, če bodo res v 
slovenska nogometni ligi izpadla zad
nja štiri moštva. Ali ne bo ta ukrep 
močno škodoval slovenskemu nogo
metu.

J. K., Ljubljana-šiška
Slovenski nogomet bo s tem, da bodo

v letošnjem letu iz SNL izpadla štiri 
moštva, lahko ostal na isti kvalitetni 
ravni. Štiri moštva SNL bodo res izpa
dla iz lige. Tako bo potekalo tekmova
nje v republiškem merilu takole: 12 
moštev v SNL, 12 moštev v SCL zahod 1 
ter 12 moštev v SC.L vzhod

RAD BI VAŠE KNJ1UE
V vašem listu ste med drugimi pod

listki objavljali tudi podlistek o bok
sarju Schuilzu, nogometašu Rahnu ter 
atletu Haryju. Zdi se mi, da ste pod
listke prevajali iz nemških knjig. Zato 
bi ms prosil, če mi lahko eno izmed 
teih knjig .posodite. Pred dnevi sem na
mreč v šoli dobil nalogo, da moram 
napisali kratko obnovo po eni izmed 
nemških knjig. Prosim vas, da mi na 
mojo prošnjo čdmprej odgovorite.

K. I., Pivka 30, Naklo
Žal, vam moramo odgovoriti nega

tivno. Vse romane oziroma podlistke, 
ki ste jih navedli, smo res prevajali iz 
nemščine. Toda, knjige so bile privat
na last in tako vam ne moremo ustre
či.

O BOKSI) IN JUDU BI RAD IMEL
OSNOVNE POJME
Zelo rad prebiram vaš športni list. 

Upam, da boste tudi vi meni pomagali 
pri majhni želji. Zanima me predvsem 
boks in judo. Prosim vas, da mi spo
ročite, 'kje bi lahko dobil knjigo, v ka
teri bd spoznal osnovne pojme teh 
dveh športov. Že vnaprej se vam za
hvaljujem za odgovor.

M- S., Kota pri Semiču
Osnovne pojme o judu in boksu lah

ko preberete v knjigi, ki je izšla v na
ši založbi in ima naslov »Mali športni 
leksikon«. Ce bi jo radi imeli, sporo
čite to naši upravi na naslov: Uprava 
Poleta, Ljubljana. Miklošičeva 4

NASLOV LEONA ŠTUKLA
Ker sem Ljubiteljica telovadbe in me 

o tem športu vse zanima, mi najbrž 
ne boste odklonili skromne želje. Pro
sim vas, če bi mi poslali točen naslov 
Leona štulkla.,

D. K., Prevalje 246
Naslov: Leon štukel, Maribor, Mai

strova 23- V
SLIK NI
Sem zelo vnet navijač nogometnega 

moštva Olimpije, še posebno mi je pri 
arou srednji napadalec Zagorc. Zato 
vas prosim, da mi poveste, kje bd lah
ko dobil sliko moštva Olimpije in nje
nega najboljšega strelca Zagorca.

S. L., Zadobrova, Ljubljana-Polje
Ker naše uredništvo načeloma ne 

pošilja slik nobenemu, ki zanjo prosi, 
vam svetujemo, da se z vašo prošnjo 
oglasite kar na upravo Olimpije.

Najboljši slovenski športnik...
Pri Poletovi anketi o najboljšem 

slovenskem športniku je sodelovalo 
več sto naših bralcev, ki so precej 
točno razvrstili najboljše športnike 
glede na njihovo aktivnost, vrhun
ske rezultate in če hočete tudi gle- ' 
de na popularnost. Pa vendar nas 
je presenetilo, da so nekateri anke
tiranci ob izbiri najboljšega šport
nika Mira Cerarja celo v posebnih 
pismih precej spretno in točno do
kazovali, zakaj je npr. Miro naj
boljši, za njim pa Draga Stamejčič 
itd. Prijeli smo tudi pisma, kjer so 
naši bralci kar na anketnem lističu 
pokazali svojo navdušenost nad iz
vrstnimi uspehi odličnega Cerarja. 
Da.nes vam hočemo pokazati enega 
izmed teh anketnih lističev, kjer je 
Ivan Kamenšek iz Vuzenice duho
vito personificiral vse odlike naše
ga Mira, tako da zanj pravzaprav 
ne obstaja noben drag športnik. 
Mar ni takšen odgovor najlepši do
kaj, kako ljubitelji športa cenijo, 

IvBra Cerarja.
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SMUČARSKI MOZAIK

,Greh’ Hecherjeve - med 
življenjem in smrtjo- 
Avstrijci brez denarja

• Avstrijski smučarji — 
skakalci, kandidati za repre
zentanco, trenirajo na 70 m 
skakalnici pri Lachtalhausu 
na štajerskem. Skupno z 
8 skakalci Eggerjem, Schiff- 
nerjem, Haimom, Preimlom, 
Mullerjem, Golserjem, Schu
sterjem in Lichteneggerjem 
trenira tudi petorica kombi
natorcev in sicer Heigenhau- 
ser, Scheriibl, Voggenberger, 
Briinlinger in Grander. Kot 
zvezni trener je »Bubija« 
Seppa Bradla zamenjal 47-let- 
ni strojevodja iz Bischofsho- 
fena, Walter Reinhardt, ki je 
bil v preteklih petih letih 
mladinski državni trener.e?

• Švicarski športniki zo
pet žalujejo. Tokrat je smrt 
posegla v vrste aktivnih smu
čarjev. Državni reprezentant 
v alpskem smučanju Gian Re
to Giovanoli (bolj znan je 
njegov brat Dumeng) se je 
smrtno ponesrečil pri oprav
ljanju poklica kot mojster 
pri žičnici.
• Slična usoda bi skoraj

da doletela zelo znanega itali
janskega smučarskega tekača 
Marcella de Doriga, ki je bil 
skupaj z ostalimi najboljši
mi italijanskimi tekači na 
treningu na Švedskem. Med 
treningom se je v megli iz
gubil, in 23 ur taval po goz
du pri temperaturi 22 sto

pinj pod ničlo skoraj zmrznil. 
Pravijo, da ga je le njegova 
izredna telesna kondicija re
šila, saj se je ves čas gibal, 
sicer bi zanesljivo zmrznil. 
Zdravniki še ne vedo, če bo 
brez težjih posledic prebolel 
razmeroma hude ozebline na 
nogah.
• V Lyonu so odprli pro

go za slalom z umetnim sne
gom in že pripravili tekmo
vanje v slalomu na progi z 
višinsko razliko okoli 80 m. 
V odsotnosti najboljših fran
coskih smučarjev je bil naj
boljši Švicar Favre pred svo
jim rojakom Grunenfelder- 
jem,
• Afera »Traudl Hecher« 

je menda končana. Simpatič
na avstrijska smučarka je bi
la kaznovana s 3 meseci pre
povedi tekmovanja na ino
zemskih tekmah, ker je s 
spremembo firme smučar
skih rekvizitov za katero tek
muje, in z drugimi tran
sakcijami »škodovala« ugle
du avstrijskega smučarskega 
športa. Lahko se pridružimo 
komentarju zuriškega športa, 
ki pravi takole: kazen, ki jo 
je izrekla smučarska zveza 
Tirolske, je absurdna. Zakaj 
samo prepoved nastopanja v 
inozemstvu in ne tudi doma? 
Kaj je torej zakrivila: ali je 
prekršila amaterske principe

(tega nikjer ne trdijo) ali pa 
se je izražala tako, da je to 
imelo za posledico kaznova
nje. Vsekakor ostaja vsa za
deva v poltemi, vsaj toliko 
časa dokler se ne bodo na 
sceni pojavili novi delodajal
ci Hecherjeve, saj je njena 
kazen za 3 mesece enaka od
stranitvi s skoraj vseh veli
kih tekmovanj prihodnje se
zone, kar ima za posledico 
nizko uvrstitev na lestvicah 
FIS, ki bodo merodajne za 
svetovno prvenstvo 1966.
• Avstrijska smučarska 

zveza je na tiskovni konfe
renci na Dunaju načela ne
katera zanimiva vprašanja. 
Med ostalim je v finančnih 
težavah, ker hoče čim bo
lje pripraviti svoje tekmoval
ce na svetovno prvenstvo 
166 v Čilu in želi zato že po
leti 1965 poslati v Čile na tre
ning 13-člansko ekipo. Ta ek
spedicija pa bi stala na ose
bo približno milijon in pol 
dinarjev. V blagajni ni skoraj 
nič ker so priprave tekmo
valcev za olimpijske igre v 
Innsbrucku bile hudo drage. 
K ostalim »nacionalnim« av
strijskim torej še eden več: 
v nevarnosti je ugled avstrij
skega alpskega smučanja. 
Zveza si je tudi izrekla pro
ti predvidenemu svetovnemu 
prvenstvu profesionalcev v 
Seefeldu. toda istočasno ob

javila, da bo na prihodnjem 
kongresu FIS v Mamii v Ro
muniji postavila vprašanje 
razčiščenja odnosov med 
amaterskim in profesionalnim 
smučanjem. Razen tega bo
do podprli predloge, da naj 
alpske dežele dobijo pravico 
do 5 tekmovalcev v alpskih 
panogah smučanja na veli
kih mednarodnih tekmova
njih, namesto dosedanjih šti
rih, nadalje so proti uvedbi 
slaloma, kjer bi namesto do
sedanjih 2 zastavic uporab
ljali za »vrata« le še po eno, 
soglašajo pa s predlogom, 
da se pri FIS imenuje po
sebna komisija, ki bi homo- 
iogirala mednarodne proge 
za smuk.

% Švicarski zimskošportni 
center Zermatt je izrazil pri
pravljenost organizirati sve
tovno prvenstvo v alpskem 
smučanju 1966, če bi na kon
gresu FIS odvzeli Čilu orga
nizacijo zaradi slabih pri
prav. Sicer pa želi Zermatt 
kandidirati na svetovno pr
venstvo 1970.
• Olimpijski zmagovalec v 

smuku, Avstrijec Egon Zim
mermann, je skoraj že dodo
bra okreval po svoji precej 
hud: avtomobilski nesreči, o 
kateri smo poročali. Kaže, da 
odlični smučar z Arlberga ne 
bo zamudil letošnje sezone.

Na kratko - Na kratko - Na kratko * Na kratko -

Nastopa čas revij na ledu. Nekdaj znana drsalka z 
evropskih in svetovnih prvenstev Ina Bauer je tudi 
ena od zvezd ene takih revij. Ina je znana predvsem 
po svojem, ali bolje rečeno, očetovem škandaloznem 
obnašanju, ko jo je. nezadovoljen z ocenami sodni
kov, sredi tekmovanja odpeljal in »prodal« v profe

sionalni tabor

Enega od kandidatov za iz
praznjeno mesto absolutnega 
boksarskega svetovnega prva
ka, Clevelanda VVilliamsa, so 
prepeljali v bolnico s smrt- 
nonevamo rano v trebuh, ki 
jo je izkupil v pretepu s po
licajem, katerega je napadel, 
ko ga je ta ustavil zaradi 
nepravilne vožnje in pijano
sti za volanom.

V Manchestru je svetovni 
boksarski prvak poltežke ka
tegorije, Amerikanec Willie 
Pastrano, premagal s knock 
outom v 11. rundi Angleža 
Terryja Downesa, ki je v od
ločilnem trenutku vodil po 
točkah.

Teniška reprezentanca Ve
like Britanije je osvojila po
kal kralja Gustava s finalno 
zmago nad Švedsko s 3:0. V 
borbi za tretje mesto je Fin
ska premagala Belgijo z 2:1.

Reprezentanca Madžarske 
v hokeju na ledu se je z zma
go s 3:2 v Genovi in neodlo
čenim rezultatom 2:2 v Bu
dimpešti z Italijo zagotovila 
pravico do igranja v B sku
pini svetovnega prvenstva 1965 
v Tampereju na Finskem.

Z rezultatom 525 kg v tro
boju je dosegel sovjetski dvi
galec uteži Viktor Andrejev 
peti najboljši rezultat vseh 
časov za Vlasovom 580, Ža- 
botinskim 572.5, Shemanskyro 
545 in Andersonom 533 kg.

Jadralci hočejo povečati 
svoj olimpijski spored s ka 
tegorijo Catamaran, ki je v 
Evropi skorajda nepoznana. 
Ni mnogo verjetnosti, da bi 
Mednarodni olimpijski komi
te hotel sprejeti še dodatno 
panogo, saj so na tokijskih 
igrah že dovolili samo nastop

v petih kategorijah, se pravi 
v eni manj kot na prejšnjih 

igrah.
Ce bi olimpijske igre v atle

tiki veljale kot evropsko pr
venstvo, bi bila najuspešnej
ša država, povsem presenet
ljivo, Velika Britanija z 8 
zlatimi, 7 srebrnimi in 4 bro
nastimi medljami. Sovjetska 
zveza bi imela 7 zlatih, 5 
srebrnih in 1 bronastih, Polj
ska 7 zlatih, 4 srebrne in 
bronaste, Nemčija pa 5 zla
tih, 6 srebrnih in 4 bronaste.

Trenutno najboljši amater
ski teniški igralec na svetu, 
Roy Emerson (Avstralija) je 
že v tretje odklonil ponud
bo, da bi prešel v tabor pro- 
/esionalcev. Tokrat so mu 
nudili 75.000 dolarjev za dve
letno pogodbo.

V italijanskem nogometu 
je v novi sezoni precej manj 
inozemskih igralcev kot prej. 
Odkar so sprejeli določila, ki 
naj omejujejo »nabavo« ino- 
zemcev (julija 1963) je prišlo 
v Italijo le 7 igralcev, odšlo 
pa kar 25, tako, da trenutno 
nastopa 44 inozemcev in še 
od teh jih bo nekaj najbrž 
kmalu odšlo, ker niso zado
voljili.

Avstralski tekač Ron Clar
ke je dosegel v Melbournu 
nov svetovni rekord v teku 
na 3 milje s 13:07,6, kar je 
za 2.4 sekunde boljše od do
sedanjega rekorda Novoze
landca Halberga. Na istem 
tekmovanju je Sneli pretekel 
1 miljo v 3:57.6.

V prvem »velikem« hokej
skem srečanju letošnje sezo
ne, je v Stockholmu repre
zentanca ČSSR premagala 
švedsko z 2:1. /

Nogometna reprezentanca 
Belgije je i Bruslju viso
ko premagala Francijo s 3:0 
(1:0)

Takole je vozil s hitrostjo okoli 100 km na uro s 
Patscherkofla svoji olimpijski zlati medalji nasproti 

Egon Zimmermann (Avstrija)

j
SCHOLLANDER- 
ŠPORTIMIk LETA

2e 16. po vrsti je letos zanodnonemška športna agencija 
Internationale Šport Korrespondenz izvedla anketo za izbiro 
najboljšega športnika leta na svetu. Letos je v anketi sodelo
valo 28 športnih redakcij iz prav toliko držav. Vsaka je dolo
čila svoj vrstnih red najboljših 10 športnikov, potem so oce
nili vsako prvo mesto z JO točkami, drugo z 9 itd Po hudi 
borbi »na papirju« je po vrsti let zopet plavalec izpodrinil 
atleta s prvega mesta

Plavolasti trikratni tokijsko zlati svetovni rekoder v plava 
nju Don Schollander Je osvojil prvo mesto pred »črnim Pe
trom« Snellom, dvakratnim olimpijskim zmagovalcem na 800 
in 1500 m ter svetovnim rekorder jem na vseh progah od 800 m 
do 1 milje z izjemo teka na 1500 m.

Končni vrstni red po točkah Je bil naslednji:
1. Don Schollander (ZDA), plavanje 226
2. Peter Sneli (NZel), atletika 221
3 Abebe Bikila (Etiop), atletika 219
4 Bob Hayes (ZDA), atletika 139
5 Dawn Fraser (Avstral), plavanje 89
6 Willy Holdori (Nemfi), atletika 51
7. Jacques Anquetil (Franc), kolesarstvo 49 
8 Lidija Skoblikova (SZ), hitr. drsanje 33 
9. Ai Oerter (ZDA), atletika 

10 Tamara Press (SZ), atletika
Na naslednja mesta so se uvrstili še: 2abotinski (SZ), dvl- 

Xganje uteži, Randova (VB), atletika, Endo (Japonska), gim
nastika, Geesink (Nizozemska), judo. Long (ZDA), atletika, 
Vlasov (SZ), dviganje uteži in drugi

Športnik leta 1964 — Don Schollander (ZDA)
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Po IV. evropskem prvenstvu v namiznem tenisu

Slaba generalka za naše
Molmo — mesto na jugu Švedske z 220.000 prebivalci 

in 50.000 osebnimi avtomobili, je bilo pred dnevi gostitelj 

najboljših evropskih namiznoteniških igralcev in igralk. 

Malino je mesto, ki ga ljubitelji dobro poznajo že od leta 1958, 

saj* j e tam igrala ena skupina za svetovno nogometno prven

stvo. Nov stadion so zgradili pred šestimi leti za svetovno 

nogometno prvenstvo. V bližini je tudi šest pomožnih nogo

metnih igrišč, ki jih vse razen enega, ki ga pustijo za ogre

vanje nogometašev, spremenijo v parkirne prostore. Tako 

lahko stoji ob stadionu šest tisoč avtomobilov. Švedi so tudi 

veliki ljubitelji koles. Zato je pri stadionu prostora tudi za 

parkiranje tri tisoč koles. Seveda pa je povsod na parkirnih 

prostorih trava, kakršne ne najdemo na naših nogometnih 

igriščih.

Dobrih 200 metrov od nogometnega stadiona pa so zgra

dili športno dvorano za približno 6000 gledalcev in v njej 

so merili svoje moči najboljši evropski igralci namiznega

Preu avema letoma na 
svetovnem prvenstvu v 
Pragi smo imeli prilož
nost pogovarjati se s tre 
nerjem in glavnim arga 
nizatorjem namiznega te 
niša v SZ Ivanovom Pri 
povedovai nam je, kako 
se je namizni tenis v SZ 
pridel razvijati šele po 
vojni ir. koliko truda Je 
vložil, da je v panoga 
zares zaživela Danes ^ 
rezultat njegovih prizade 
vanj očiten — 2 milijona 
registriranih igralcev v 
vsej SZ.

Šele pred kratkim so 
sovjetski igralci in igral
ke stopili v mednarodno 
areno. Nekaj let r trener 
Ivanov obiskoval turnir
je in prvenstva samo s fi
lmsko kamero. Kmalu 
pa so njegovi varovanci 
dosegli stopnjo znanja, 
da so se lahko predstav> 
li v svetu.

Trener Ivanov, je tudi 
kmalu spoznal, da lahioc 
prej uspejo igralke, saj je 
ženski namizni tenis še 
na precej nizki stopnji, že 
v Pragi nam je dejal, da 
velja za igralca namizne 
ga tenisa pravilo: »Tolko 
ataka«! — samo napad

pokazala, pa bo že Krat
kem stopila na najvišjc 
stopnico - Evropi in se 
zelo verjetno dobro uvr
stila tudi med svetovno 
elito. Podobno je z drugo 
polldnalistko Omibergovo.

V ilustracijo lahko po
vemo kratko zgodbico s 
treninga v Baltiška hallen. 
Zoja se je ogrevala s svo
jo soigralko in neprestano 
napadala. Bila je ravno 
prav ogreta, ko je pristo
pil k mizi mlad,j madžar
ski igralec Fahazi in do
govorila sta se za dvoboj, 
s tem, da dš Fahazi Rud- 
novi pet točk prednosti. 
Fahazi, ki v evropskem 
namiznem tenisu že nekaj 
pomeni, je moral poražen 
od mize. Podobno se je 
zgodilo tudi z nemškim 
igralcem Amdtom.

Ce smo pri moških trdi
li, da igralci iz Azije v 
Ljubljani ne bodo imeli 
težav, potem po našem 
mnenju velja za igralke 
povsem nasprotno. Igralke 
iz Azije, bo čakala v Ljub
ljani težka preizkušnja z 
igralkami SZ.
JUGOSLOVANI — MALO 
ZADOVOLJSTVA

tenisa. Teden dni smo lahko v »Baltiška hallena ocenjevali, 

kaj je novega v evropskem namiznem tenisu in posebej kako 

bodo naši igralci in igralke prestali generalko za SPENT.

PRI MOŠKIH —
NIC NOVEGA

Že ekipno tekmovanje 
pri moških je pokazalo, 
da v evropskem namiz
nem tenisu ni mnogo no
vega. Napovedi so se ures
ničile in v finalu sta se 
srečali reprezentanci Šved 
ske in Jugoslavije. Naši 
igralci — evropski, prvaki 
z zadnjega prvenstva v 
Berlinu, so imeli prilož
nost, vendar je niso izko
ristili ...

Poglejmo še tekmovanje 
posameznikov. Med štiri 
najboljše igralce v Evropi 
sta se uvrstila dva, ki že 
dalj časa nastopata na na
miznoteniških turnirjih — 
Scholer in 27-letni Berc- 
zik, na katerega blestečo 
kariero smo takorekoč že 
vsi pozabili. Tokrat se je 
odlično pripravil, se uvr
stil v finale. Za uvrstitev 
med štiri najboljše je pre
magal evropskega prvaka 
Alserja in s tem napravil 
največje presenečenje.

Berczik je svoji odlični 
obrambi dodal še dober 
napad, vendar je finalno 
srečanje z Johanssonom 
pokazalo, da Berczik ni 
več Berczik. 18-letni John- 
sson, up švedskega namiz
nega tenisa, je povsem 
razbil nova upanja nekdaj 
tako slavnega igralca.

Tudi uvrstitev Scholer- 
ja, tipično obrambnega 
igralca, v finale, potrjuje 
dejstvo, da v evropskem 
namiznem tenisu ni mno
go novega. Obrambna ig
ra s kakršno nastopa 
Scholer je po mnenju 
mnogih preživela že pred 
leti. Kaže pa, da je kvali
teta ostalih igralcev v 
Evropi še vedno tako sla
ba, da jim je Scholer s 
svojo obrambo igro kos.

Edino svetlo upanje, je 
mladi Johansson, vsaj po 
igri posameznikov. S pr
vim mestom se je oddolžO 
za poraz, ki ga je doživel 
Alser in seveda prinesel

Švedski pomembno lovo
riko.

Zaključek je torej eno
staven. Azijci lahko mimo 
pridejo na svetovno pr
venstvo v Ljubljano, saj 
za zdaj na obzorju evrop
skega namiznega tenisa ni 
nič novega, svežega, kar 
bi jih lahko presenetilo.

PRI ŽENSKAH — MLADI 
VAL NA POHODU

Prav nasprotno, kar 
smo ugotovili pri moških, 
pa velja za ženske. Res je, 
da je bilo finalno srečanje 
med F61dyjevo in Jurakovo 
več kot nezanimivo. Pri
čakovali smo, da si tega 
dvoboja ne bd ogledalo ni
ti 20 gledalcev, če ob tem 
času ne bi bila na spore 
du še druga finalna sreča
nja. Madžarki sta igrali 
namizni tenis izpred 30 
let, torej malo zanimiv, in 
je razumljivo v vsakem 
nizu prišlo do veljave no
vo perilo, omejitve časa. 
Kot primer naj povemo 
le-to, da sta se srečanji 
F61dy : Jurik in finale 
mešanih dvojic začeli ob 
istem času. Mešane dvoji
ce so končale prvi niz, ko 
je bil rezultat v ženskem 
finalu komaj 4:2.

Toda, skoraj zanesljivo 
lahko trdimo, da smo to
krat zadnjikrat videli tak
šen finale. Dokaz za našo 
trditev, so polfinalna sre
čanja. Tam se je srečala 
sovjetska igralke. Grin 
bergova s Fdldyjevo in 
igralka iz SZ Rudnovo z 
Jurikovo. Polfinalno sre
čanje je bilo torej v zna
menju dvoboja Madžarska 
proti SZ. Tokrat, so ga 
Madžarke s svojim sta
rim konceptom igre že 
osvojile v svojo korist. 
Vendar, sta sovjetski 
igralki pokazali takšno 
igro, da je navdušila vse 
prisotne in z obžalova
njem so sprejeli poraz 
mladih igralk iz SZ.

Svoj koncept je sovjet 
skl trener Ivanov najbolje 
demonstriral na letošnjem 
evropskem prvenstvu i 
mlado Igralko Zojo Rud
novo. Morda je neizkuše
nost na mednarodnih tur 
nirjih vzrok, da ta odlič
na igralka ni uspela že le 
tos Z igro kakršno je

In še nekaj besed o na
stopu naših igralcev in 
igralk. Po pričakovanju so 
se v ekipnem tekmovanju 
naši igralci uvrstili v fi
nale in tam zamudili iz
redno priložnost, da bi 

potrdili naslov, ki so ga 
pred dvema letoma osvo
jila v Berlinu in o katerem

Mladi, komaj 18-letni Johansson je zamenjal na evropskem prestolu svojega 
kolega v reprezentanci Alserja

so mnogi dvomili, da je 
povsem realen. Znano je 
namreč, da v Berlinu niso 
nastopih igralci vzhodnih 
držav

Za nastop posameznikov 
pa lahko zapišemo samo 
oceno, slabo. Markovič in 
Korpa med osmimi naj
boljšimi igralci, to je re
zultat, ki nas ne sme za- 
dovoldti, ampak nam lah
ko povzroča le. skrbi. Za 
vse igralce po vrsti velja, 
da smo od njih pričakova
li več in tudi v Malmdju 
videli, da znajo več kot so 
pokazali, vendar jim je 
primanjkovalo borbenosti 
in zagrizenosti. Kje so 
vzroka za to, je težko re
či Prav gotovo pa je po
membno dejstvo, da je 
večina igralcev in igralk 
potem ko je izpadla iz 
nadaljnjega tekmovanja, 
dejala: »Končno je konec 
igranja.

V razgovoru smo prišli 
do zaključka, da je bila 
večina igralcev in igralk 
že, ko so prišli v Malmd, 
naveličana namiznega te
nisa in je vzrok za to, 
najbrž treba iskati v pri
pravah. Morda bi le kaza
lo organizirati priprave 
tako, da se igralci pri
pravljajo v svojih matič
nih klubih, ne pa da so 
tedne in tedne zbrani v 
tujem kraju, kjer so nave
ličani drug drugega in se- 
ceda tudi namiznega teni
sa. Morda nam bodo iz
kušnje iz Malmoja lahko 
koristile pri organizaciji 
priprav za svetovno pr
venstvo.

Za uspeh lasih igralcev 
je lahko karakterističen 
tudi primer, da je bil Vec- 
ko, ki je nastopil v tola
žilnem turnirju in se uvr
stil v finale, - zaključni 
igri povsem sam, in klub 
številnim strokovnjakom, 
ki so bili v Malmbju, sa 
ni nihče vzel toliko časa, 
da bi v nedeljo dopoldn- 
pomagal Vecku pri final
nem srečanju tolažilnega 
turnirja. Res je, da tola
žilni turnir ni tako. po
memben, vendar je dolž
nost naših strokovnjakov, 
da pri vsakem srečanju 
sodelujejo z igralci.
ORGANIZACIJA — ZELO 
POVPREČNA

Letošnje evropsko pr 
venstvo so si ogledali budi 
organizatorji svetovnega 
prvenstva, ki bo aprila v 
Ljubljani. Skušali so si 
nabrati čim več izkušenj 
in videti, kako so na 
Švedskem pristopili k or
ganizaciji takšne priredit
ve, pa čeprav je bila v 
precej manjšem merilu.

Splošno mnenje, o orga
nizaciji je bilo, da je bila 
zelo povprečna, v nekate
rih primerih pa celo po
manjkljiva. Toda Švedi 
si s tem niso preveč belili 
glav, ampak so za neka
tere stvari, ki so jih or
ganiziral: bolj po domače, 
dejali: »Imeli smo prema
lo finančnih sredstev, da 
bd lahko organizirali raz
košno evropsko prven
stvo!«

Marjan Gogala

REZULTATI
Ekipno — moški — 1. šved

ska, 2. Jugoslavija, 3. CSSR, 4. 
Romunija. — žeske — 1. An
glija, 2. Madžarska, 3. Romu
nija, 4. CSSR..

Posamezno — moški — 1. 
Johansson (Sv), 2. Berczik
(Mad), 3. -4. Scholer, (ZN), 
Stanek (CSSR). — Ženske — 
Fč>ldy (Madž), 2. Jurik (Madž), 
3.—4. Grinberg, Rudnova (obe 
SZ).

Dvojice — moški — 1. Stan- 
ke-Miko (CSSR), 2. Alser-Jo- 
hansson (Sv), 3.—4. Fahazi-
Pignitzky (Madž), Rozsas-Ber
czik. (Madž). ženske — Shan- 
non-Rowe (Ang), 2. Alexandru- 
Constantinescu (Rom), 3.—4. 
Lukacs-Papp (Madž), Grinberg- 
Lukina (SZ). Mešano — Ro- 
zsas-Lukacs (Madž), Pleuse- 
Kahveit (ZN), 3.—4. Fahazi- 
Jurik (Madž), Miko-Luzova 
(Madž).
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Občina brez športnena Ml#

ObZTK, ki vodi telesnokulturno aktivnost 
na področju občine Ljubljana-Bežigrad, kjer 
prebiva okoli 38.000 občanov, ni povsem upra
vičila svojega poslanstva. Ustanovljena je bila 
leta 1960 ter je šele v letošnjem letu pokazala 
primerno aktivnost. Zveza nima niti svojih 
prostorov niti potrebnega profesionalnega or
ganizacijskega ali strokovnega kadra. Združuje 
14 samostojnih enot oziroma organizacij, pet 
društev TVD Partizan (Bežigrad, Ježica, Črnu
če, Dol in Savsko naselje), Občinski strelski 
odbor z desetimi družinami, Občinsko zvezo 
tabornikov s tremi družinami, balinarski klub 
Zarja (Savsko naselje), odbojkarski klub Be
žigrad, odbojkarski klub Črnuče, košarkarski 
klub Stadion, Planinsko društvo Črnuče, ko
šarkarski klub Je/Lica, in konjski klub Ljub
ljana. V celoti je včlanjenih v Zvezi okoli 3300 
aktivnih članov, kar pomeni, da je približno 
vsak deseti občan vključen v telesnokulturno 
aktivnost.

Zanimivo je, da na področju občine ni niti 
enega športnega društva. Največji problem so 
potrebni vadbeni prostori in pomanjkanje or
ganizacijskega in trenerskega kadra, seveda 
vzporedno z že tradicionalno skromnimi fi
nančnimi sredstvi. Kljub temu pa je v občini 
nekaj znanih športnikov, kot na primer: prvak 
SRS in SFRJ v dviganju uteži (p. lahka) Mitja 
Zatler, moštveni prvak SFRJ v balinanju — 
mladinci BK Zarja, tretja uvrščena štafeta v 
smučanju na prvenstvu SFRJ, odred najbolj
ših tabornikov v SRS — Bičkova skala, ki je 
prejel najvišja odlikovanja v republiški ligi, 
člani TVD Partizan, ki so člani reprezentance 
SRS v orodni telovadbi itd.
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Projektira in montira:
— instalacije centralnega ogrevanja, sanitarnih naprav, plina, 

prezračevanja in klimatskih naprav
— naprave za kotlovn.ee na trdo in tekoče gorivo, komunalne 

naprave tople vode
— električne instalacije za razsvetljavo, moč signalizacijo za 

industrijo in družbeni standard
— komunalna in ostale razdelilne naprave za procesno indu

strijo
— kalorične in regulacijske naprave za industrijo in komu

nalne zgradbe
PROIZVAJA:
— termične posode cisterne rezervoarje in vse vrste tlačnih 

posod
— cirkulacijske črpalke
— temperaturne regulatorje, elektronske regulatorje
— naprave za regulacijo pritiska in nivoja vode
— komandne omare in pulte za industrijo
— razdelilne baterije in omare za n. n. mrežo
— svetlobne klicne naprave
— tranzistorske megafone
— antenske skupinske naprave in TV pretvornike
— elektronski merilci nivoja za tekoče in zrnaste medije
— varnostne naprave proti požaru in vlomu
— mavčne plošče za ventilacijo in dekoracijo
— v lastni livarni vse vrste odlitkove sive litine, ki jih po 

želji obdelamo

<
i

Edina primerno urejena odprta igrišča pri Gradbenem šolskem centru za Beži
gradom, kjer so na sporedu vedno številna tekmovanja

RAZGOVOR S PREDSEDNIKOM ObZTK TOV. SILVOM ČEBULJEM________________

KRAJEVNI FAKTORJI PREMALO 
SKRBIJO ZA VZGOJO MLADINE

Znano je, da na področju vaše 
občine ni niti enega športnega 
društva. Zanima nas, kakšne obli
ke telesno vzgojne aktivnosti se 
poslužujete in kako usmerjate in 
vključujete mladino v telesno kul
turno življenje?

— Vsa aktivnost se odvija 
v okviru društev TVD Partizan in 
posameznih klubov. Največ pa se
veda v okviru posameznih šol in 
končno še Odbora za strelstvo, 
Zveze tabornikov in Planinskega 
društva. Delo pa je otežkočeno, 
ker nimajo potrebnih osnovnih 
pogojev Tu mislim predvsem na 
potrebna ' odprta igrišča, ki jih 
praktično sploh ni. Mnogi menijo, 
češ, saj imamo stadion, kar pa 
je skupno s pomožnim igriščem v 
jami povsem ločena samostojna 
enota, in teh objektov naša mla
dina ne more uporabljati. Od ob
jektov sta le dve skakalnici v 
Dolu, igrišče za odbojko v Črnu
čah, igrišče za košarko na Ježici, 
dvostezno balinišče v Savskem na
selju, odbojkarsko igrišče OK Be
žigrad tri dvorane za streljanje 
in skromna igrišča ob šolah in 
sicer le pri GŠC in šoli PTT ter 
zapuščeno in neurejeno dvorišče 
pri gimnaziji

Kako boste rešili pomanjkanje 
odprtih površin in igrišč?

— Predvsem želimo, da bi ur
banisti končno enkrat odredili, 
kje bodo zelene površine in kje 
se lahko gradijo skromna odprta 
igrišča. Po drugi strani pa mora
jo pokazati več razumevanja tudi 
krajevni faktorji kot Krajevna 
skupnost, terenski odbori, hišni 
sveti in podobno. Kako se da z 
malo dobre volje rešiti tak pro
blem, so pokazali v Savskem na
selju, ko so občani na pobudo 
balinarskega kluba sami zgradili 
in pripravili peščena igrišča za 
košarko, odbojko in rokomet. 
Končno pa bi bilo potrebne in
vesticije tudi primerno usmerjati. 
Mnogo boljše je stanje pokritih 
objektov - telovadnic, žal pa so 
tudi te nesmotrno grajene. Zato 
je ObZTK zahtevala pri oddelku 
za komunalne zadeve, da pri re
ševanju sprejemanja projekta za 
telovadnico, pokličejo tudi pred
stavnike telesne kulture. Tako ne 
bi prišlo do gradnje premajhnih 
telovadnic, kjer nato v njih ni 
mogoče igrati niti popularnih iger 
kot košarko, odbojko in podob
no, ker so neustreznih dimenzij.

Kako pa je sicer s potrebnimi 
finančnimi sredstvi za vašo aktiv
nost?

— Žal pri občinski skupščini ni 
potrebnega sklada za finansiranje 
telesne kulture. Vsa sredstva so 
nam dodeljena neposredno z do
tacijo iz občinskega proračuna. 
Odobrena sredstva v višini sedem 
milijonov dinarjev so preskromna 
za našo aktivnost v primeri z na
šim predračunom, ki znaša 15 mi
lijonov dinarjev. Upoštevati mo
ramo, da so nam bila v pretek
lem letu dodeljena enaka sred
stva, čeprav so vsem ostalim or
ganizacijam v letošnjem letu pro
porcionalno povečali namenska 
sredstva. Tako svoje dejavnosti 
tudi ne moremo razširiti. Žal je 
tudi Svet za telesno kulturo pri 
občinski skupščini le bolj ali 
manj na papirju in njegova ak
tivnost se odraža le na redkih 
letnih sestankih, ki so le formal
nost. Vso aktivnost mora torej 
voditi ObZTK, ki pa brez potreb
nega profesionalnega kadra ob da
nih pogojih tudi ne more storiti 
kaj več, čeprav tudi delo v pre
teklih letih ni bilo najbolje.

ALI
VESTE
Ida...

Člani TVD Partizan 
Dol si sami z. delom pri
služijo velik del finančnih 
sredstev.

(K Člani PD Cmuče so 
si zgradili s prostovolj
nim delom dom na Veliki 
plainim.

USI Komisija za rekreaci
jo pri občinskem sindikal
nem svetu nič ne dela. 
ObZTK je doslej svoje 
delo opraivljala pomanj
kljivo, finančno stanje na 
področju občine je poraz
no, enako stanje objektov 
že zdaleč ni zadovoljivo.

ggjj Delavske športne i- 
gre, ki so bile na področju 
Bežigrada že tradicionalne 
so povsem zamrle.

Na 12 šolah sta le 
dive športni društvi, 50 od
stotkov šol ima svoje te
lovadnice, na enega učite
lja ali profesorja telesne 
vzgoje pride 36 učencev 
ali dijakov, torej dokaj 
ugodno razmerje.

3D Učitelji in profesorji 
telesne kulture sestavljajo 
posebno tekmovalno ko
misijo, ki vodi najrazlič
nejša šolska tekmovanja. 
Doslej je bilo odigranih 
okoli 400 tekem v roko
metu, košarki, odbojki, 
namiznem tenisu, strelja
nju In šahu.
|| Atletski klub Olimpi

ja vodi vso atletsko aktiv
nost na bežigrajskih šo
lah. V decembru bo tek
movanje v okviru JŠI za 
osnovne šole v petih pa
nogah. V zimskih mesecih 
bo v organizaciji AK O- 
limpije tudi zimsko atlet
sko prvenstvo šol.

gp Zanimiva prireditev 
letošnje zime bo tudi ob
činsko prvenstvo v smu
čanju, ki bo na smučiščih

RAZGOVOR S PODPREDSEDNIKOM OBČINSKE SKUPŠČINE TOV. JANEZOM VINKLARJEM

ZAČETEK TELESNE KULTURE JE NA ŠOLI
Ali občinska skupščina zasleduje 

razvoj telesne kulture na svojem 
področju in ali je telesna kultura 
tudi zapopadena v statutu?

— Razumljivo, da tekoče zasle
dujemo razvoj telesne kulture na 
našem področju. Začetek vse te
lesno kulturne dejavnosti je na 
šolah in zato želimo najprej tu 
ustvariti potrebne osnovne pogoje 
dela. Ti namreč še niso takšni, 
kot si to želimo in kot je to za- 
popadeno v našem statutu. Stanje 
kadra trenutno pokriva zahteve. 
Problem so pokriti vadbeni pro
stori - telovadnice. Zato smo že 
večkrat razpravljali o vprašanju 
potrebnih objektov. Vse je seveda 
vezano z vprašanjem naših finanč
nih zmogljivosti. Težko pa se je 
tudi odločiti med perečim vpraša
njem rešitve pouka v treh izme

nah in hkrati dati prednost tudi 
gradnji telovadnic ter potrebnih 
odprtih igrišč. Kljub temu nam 
je vzporedno uspelo zagotoviti 
sredstva za dograditev telovadnice 
v Savskem naselju, prav 29. no
vembra pa je bila slovesna otvo
ritev nove telovadnice v Stožicah. 
Zato menim, da je prispevek ob
činske skupščine za razvoj telesne 
kulture precejšen, saj je začetek 
vse aktivnosti prav ha šolah in 
tu je najprej treba urediti osnov
ne pogoje dela.

Zakaj pri skupščini ni sklada 
za telesno kulturo in kaj sodite 
o profesionalnem kadru pri 
ObZTK?

— Sam sklad ni rešitev, Če 
ostanejo viri enaki. Trenutno smo 
za samo aktivnost ObZTK dodelili 
res le sedem milijonov dinarjev.

Vendar, če upoštevamo vsa sred
stva, ki smo jih namenili telesni 
kulturi, je naš prispevek več kot 
skromen. Upoštevati je namreč 
treba tudi gradnje telovadnic, raz
ne pomoči in sodelovanja, kot s 
PD Cmuče za gradnjo doma na 
Veliki planini, pri ureditvi hipo
droma, pomoč krajevnim skupno
stim in podobno. O vprašanju 
profesionalnega kadra za telesno 
kulturo pri skupščini oziroma pri 
ObZTK še nismo neposredno raz
pravljali. Ni bilo še konkretnega 
predloga. Zato mora potreben 
predlog pripraviti Svet za telesno 
kulturo, da bo to upoštevano v 
družbenem planu pri delitvi sred
stev za tekoče leto.

Kaj sodite o potrebni gradnji 
odprtih igrišč?

— Predvsem želimo urediti tudi

potrebne rekreacijske površine. Ta 
mislim na center za rekreacijo — 
kopališče na Ježici. Ob gostinskih 
objektih je treba urediti tudi re
kreacijske površine z raznimi igri
šči in podobno. V letošnjem letu 
smo odkupili potrebna zemljišča. 
Za dokončno ureditev pa bodo v 
prihodnje potrebna dodatna sred
stva za ureditev tega rekreacijske
ga centra za občane vse Ljublja
ne, ki v poletnih mesecih v veli
kem številu obiskujejo kopališče 
na Ježici. Načrti za gradnjo tega 
rekreacijskega centra od kopališča 
na Ježici pa do hipodroma so že 
izdelani. Poleg tega želimo urediti 
in izkoristiti tudi rekreacijski cen
ter ob bazenu s toplo vodo nri 
tovarni Belinka za šolsko mladino. 
Tu so potrebni le še objekti in 
naprave za tahoronje

VELEBLAGOVNICI!

Specializirano trgovsko podjetje z usnjeni, 
gumo, plastičnimi masami, tehničnim tek
stilom, zaščitnimi sredstvi, plastično, usnje
no, tekstilno in kovinsko galanterijo. 
Telefonska centrala uprave: 32-394, 32-470, 
30-066. LJUBLJANA, BEŽIGRAD 6
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OB ZAKLJUČKU IL ZVEZNE NOGOMETNE LIGE

POČITEK DO 28. FEBRUARJA
Nogometaši II. lige so zaključili svoje jesensko za prvo mesto, Maribor je po neuspelem startu 
tekmovanje. Nekateri manj, drugi bolj zadovoljni, več kot odlično zaključil prvenstvo, Kladivar pa 
Slovenija je imela tokrat prvič tri predstavnike je sploh eno največjih presenečenj v zahodnem 
v tem tekmovanju in z uspehom vseh treh smo delu II. lige. Za zaključek smo pripravili nekaj 
lahko zadovoljni. Olimpija je še vedno kandidat misli o uspehih slovenskih ligašev

MARIBOR TOMISLAV PROSEN, 
IGRALEC LETOŠNJE JESENI

OLIMPIJAV VII. KOLU 
ODLOČITEV V LJUBLJANI

V Mariboru se je te dni 
potišala prvenstvena nogomet
na mrzlica^ ki je imela letoš
njo jesen prav zanimiv dia
gram »napetosti in popušča
nja«, prav gotovo najzanimi
vejšega v zadnjih letih. Dia
gram razpoloženja je dosegel 
svoj vrh ob derbiju za Beži
gradom. Rezultat je poznan 
— sreča je vijoličastim po
kazala hrbet, stremljenja no
gometnega mesta na Štajer
skem pa so se razblinila v 
nič, sicer ne čisto dobesed
no (tako vsaj zatrjujejo naj
večji optimisti, ki pa jim je 
v tem položaju zares težko 
ah pa skoraj nemogoče ver
jeti); dejstvo je, da so no
gometaši Maribora letos mar
sikaj izgubili, izpustili so iz 
rok celo delček zavidanja 
vrednega , renomeja iz prejš
njih sezon in morda je prav 
to zanje največja izguba.

D takšnih in podobnih za
devah smo pred dnevi bežno 
pokramljali v snack baru ho
tela Slavij e z Bogom Pir
cem, izkušenim strelcem vi
joličaste enajstorice. »Usodne 
so bile kombinacije z napa
dom v začetku sezone, pre
meščanje napadalcev in vsi
ljevanje novih, do tedaj ne- 
naučenih vlog. To se je moč
no odražalo na igri celotne
ga moštva, posamezniki so 
počasi izgubljali svoje nekda
nje pozicije in kar je najvaž
nejše — izgubljali so zaupa

nje vase. Tudi jaz sem bil 
eden tistih.«

Tako se je razgovoril v še 
vedno več kot očitnem ljub
ljanskem narečju visoki gol- 
geter, ki brez dvoma dobro 
pozna svoje zmogljivosti. In 
brez pretiravanj je razgalil 
najobčutljivejši problem le
tošnje jeseni: koketiranje teh
ničnega vodstva ob letošnjem 
startu, ki je ovrglo nekdanjo 
stabilnost, vero in zaupanje 
vase, torej psihološki mo
ment, ki je letos pokopal 
vzvišene načrte nogometnega 
mesta pod Pohorjem. Časov
na oddaljenost nam seveda 
preprečuje, da bi v tem po- 
jesenskem komentarju pogre
vali vse tiste premike (v zve
zi z načinom Kašaninovim 
treninga, Sovrovičem itd.), ki 
so posredno (ali pa celo ne
posredno) vplivali na razvoj 
dogodkov.

Sicer pa je bil konec do
ber, o tem ni dvoma in 
končno: tega mnenja je bil 
po zadnji tekmi z Rudarjem 
iz Kaknja tudi trener Pepo 
Kirbiš, kj se je vse od tre. 
nutka, ko je prevzel v roke 
dirigentsko palico, trudil, da 
bi »korigiral« skorajda zavo
žen položaj; to mu je na vse
splošno presenečenje v gro
bih obrisih tudi uspelo in 
prepričani smo, da tehnično 
vodstvo tega ne bo pozabilo, 
ko bo angažiralo novega tre
nerja.

Sicer pa je počitek komaj
da nastopil in časa za teme
ljit premislek je še dovolj. 
Poglejmo raje na »verigo« 
igralcev, ki so v jesenski se
zoni oblačili vijoličasti dres. 
Najočitnejše je pravzaprav 
spoznanje, da se je ta »veri
ga« letos pretrgala, ali dru
gače; da se je razpolovila. 
Napadalna peterka je po za
četnem razočaranju našla 
svoj nekdanji ritem, medtem 
ko to ne bi mogli trditi za 
obrambo, kjer sta izstopala 
edinole Jovanovič in Ceh. Reč
nik, Bolfek, Grubišič, Vabič 
in Sisgoreo so kar zapovrstjo 
igrali pod »normalo« in žal 
niti za enega izmed navede
nih ne moremo trditi, da je 
kdajkoli zares blestel. Pravo 
nasprotje pa je bil trdoživi 
Tomislav Prosen, dirigent 
enajsterice in igralec, ki za
služi kljub nekaterim nevšeč
nostim vse priznanje. Prosen 
je brez dvoma kompleten no
gometaš, ki lahko s svojimi 
idejami odloči na videz še 
tako brezupno srečanje. Ta
koj za njim je treba omeniti 
Pirca, potem Šobra in .. Li
sta je s tem že zaključena. 
Markovič in Krajnc že nista 
izpolnila pričakovanj, čeprav 
sta bila skupno z Breznikom 
še vedno nad »normalo«. Pod 
njo je delal družbo navede
nim branilcem edinole Amej- 
čič.

P. JAUK

Olimpija je ob zaključ
ku jesenskega dela prista
la na drugem mestu. Niso 
torej imeli prav optimisti, 
ki so govorili, da bo Olim
pija zanesljivo osvojila 
prvo mesto, zmotili pa so 
se tudi pesimisti, ki so 
napovedovali neuspeh lju
bljanskemu drugoligašu. 
Ce pa na kratko pregleda
mo tekme in točke, koli
kor jih je Olimpija osvo
jila, potem moramo biti 
z uspehom zadovoljni. Sa
mo ena izgubljena tekma 
in točka zaostanka za vo
dečo Slobodo, je zadovo
ljiv uspeh, in še vedno 
je dovolj možnosti, da bo 
ljubljanski drugoligaš spo
mladi popravil, kar je bi
lo zamujeno jeseni. Povej
mo samo to, da bo mora
la spomladi Sloboda odi
grati tekmo v Ljubljani v 
VII. kolu in prav ta ute
gne biti odločilna za pr
vaka druge lige zahodne
ga dela.

Ob zaključku jesenske
ga dela tekmovanja nam 
je trener Olimpije Branko 
Elsner na vprašanje, kaj 
meni o zadnjem srečanju 
s Slavonijo, takole odgo
voril:

— Res je, da Olimpija 
v Osijeku ni igrala tako 
kot doma, vendar je treba 
upoštevati, da je za nami 
15 napornih tekem in da

so igralci utrujena. Razen 
tega, je na tujem igrišču 
vedno teže igrata kot do
ma, saj so gledalci in do
mači ambdent velika pod
pora igralcem. Slabe igre 
na tujih igriščih gredo 
predvsem na račun napa
dalcev. To pa je razum- 
Ijdivo, saj ti lahko igrajo 
dobro le kadar igra vse 
moštvo ofenzivno in če 
dobivajo dovolj žog. Na 
domačem igrišču imajo 
nogometaši več poleta in 
igrajo ofenzfflvneje, na
sprotnik pa sd ne upa tve
gati in zaigrati z odprto 
igro ter na ta način pre
jemati gole. V podobnem 
položaju smo seveda mi, 
kadar gostujemo.

Kljub nekaterim izred
nim željam, da bd v Sla
voniji osvojoM obe točka, 
menim, da je realno, da 
je Olimpija igrala neod
ločeno in da pri tem ne 
gre za neuspeh. Povem 
lahko še to, da je Zagorc 
v 80. minuti igre dosegel 
povsem regularen gol in, 
ko je sodnik zapiskal, 
smo bili vsi, ki smo sedeli 
na klopi prepričani, da je 
dosodil ofside. Vendar 
stranski sodnik nd dal 
znaka. Po tekmi smo vpra
šali sodnika, kaj je prav
zaprav bilo, pa nam je de
jal, da je nekdo igral z 
roko. Seveda, je bilo to

nemogoče, ker je Zagorc 
dobil žogo po tleh.

Kakšne načrte imate do 
pričetka nove sezone?

— Vsi igralci še naprej 
trenirajo trikrat na teden, 
vendar treningi niso več 
tako ostri in tako bo tra
jalo do 15. decembra. No
gometaši bodo lahko od
šli na počitek do prvih 
dni januarja. Prekinitev 
bo prišla prav, saj sta bi
la v zadnjem času poško
dovana dva igralca Kuie- 
novič in Arslanagič in bo
sta do pričetka novih pri
prav že povsem okrevala. 
Do takrat bo lahko pričel 
s treningom tudi More, 
ker je njegova operacija 
uspela.

Na zadnjih tekmah je 
prišlo zaradi poškodb do 
nekaterih sprememb v mo
štvu. Vključil se je Vese
lica, katerega poškodba 
pa je razumljivo pustila 
določene posledice in nd 
bil povsem pripravljen.

V prvih dneh januarja 
bomo odšli na skupne pri
prave, kam, še nd znano, 
da bd se lahko pripravlja
li v boljših pogojih in da 
bi bdio moštvo, ki bo na
stopalo čim bolje uigrano. 
Do pričetka prvenstva 28. 
februarja, namreč ne bo 
ostalo prav preveč časa.

M. G.

KLADIVAR KAJ PRAVI TRENER PANIČ 0 SVOJIH VAROVANCIH

V TABORU KLADIVARJA ZADOVOLJNI
Nogometaši Kladivarja, do 

nedavna člani SNL, so s svo
jim nastopom v jesenskem 
delu II. zvezne lige vsekakor 
zadovoljili. Ljubitelji nogome
ta v Celju so sicer spričo sla
bega finiša Kladivarja trenut
no močno razočarani, ker ob 
tem pozabljajo, da je mo
štvo v svojih prejšnjih na
stopih le pokazalo določene 
kvalitete in dobre rezultate. 
Pri vsem tem seveda ne gre 
tudi brez spodrsljajev. Kje 
jih pa ni? Trener tov. Panič 
Milan je v razgovoru dopisni
ku POLETA odgovarjal tako
le na posamezna vprašanja:

SPLOŠNA OCENA 
KLADIVARJA PO 

JESENSKEM DELU 
TEKMOVANJA 

»Zadovoljni smo lahko z 
12. mestom in trinajstimi toč
kami po prvem delu tekmo
vanja. Upoštevati moramo, da 
je bil Kladivar do nedavne
ga še consko moštvo! Za na
mi so na lestvici moštva, ki 
imajo velike izkušnje z na
stopi v zvezni ligi, starejši so

po stažu, mi pa smo prišli v 
to družbo brez ustreznih iz
kušenj. Pred očmi nam mo
ra vslej biti naš smoter, 
naš cilj. Bil je skromen. Že
leli smo si le, da ostanemo 
v družbi zveznih ligašev po 
končanem tekmovanju. Ta 
smoter je povsem dosegljiv. 
Morda je moštvo pokazalo 
prevelike oscilacije v prven
stvu. Težave smo imeli tudi 
v tem, da nismo poznali tek
mecev in nismo vselej izbra
li najboljšega orožja za ma
nevriranje. Doslej smo igrali 
le v dveh variantah 4-3-3 in 
4-2-4 ter uporabljali ta sistem 
domala proti vsem nasprot
nikom. V teh dveh sistemih 
pa je še vrsta taktičnih vari
ant, ki jih bo treba podrob
no izdelati proti vsakemu na
sprotniku posebej. Ce upo
števamo, da so igralci po na
pornem prvenstvu v SNL in 
kvalifikacijah brez počitka 
pričeli z nastopanjem v II. 
zvezni ligi ter tako nastopa
jo oz. treniralo kar od janu
arja dalje, smo ms lahko do
slej kar zadovoljni.«

NA SEZNAMU JE LE 18 
IGRALCEV ...

»Ob ocenjevanju Kladivarja 
po zaključku jesenskega de
la prvenstva moramo upošte
vati, da je Kladivar v resni
ci nastopal domala z doma
čini. Ni. razpolago sta bila le 
2 igralca iz druge republike. 
Ob peščici igralcev, ki so 
nam na razpolago, smo kar 
dobro prehodili prvi del pr
venstva. Poškodb, razen 
dveh, skorajda ni bilo. Piniš 
ni bil zadovoljil. Brez Bišča- 
na in Fermeta pač ni šlo. 
Naša slabost je v pomanjka
nju večjega števila dobrih 
obrambnih igralcev. Z ožjo 
obrambo bo treba še mnogo 
delati ali pa računati na do
ločene okrepitve. Proti Var- 
teksu je celotno moštvo od
povedalo, vsi so igrali slabo, 
proti Famosu pa igralci niso 
imeli več moči, pa čeprav so 
dali vse od sebe. Skratka — 
tam, kjer bi lahko še dobili 
točke, niso igralci več vzdr
žali. Tri tekme v tednu dni je 
bilo vsekakor preveč! In na

vsezadnje lahko trdim, da 
skorajda nimamo zamenjave, 
če se nampoškodu je kvali
tetni igralec.Za pomlad bo 
treba dobiti vsaj nekaj no
vih obrambnih igralcev. Na
ša ožja obramba je v jeseni 
napravila večkrat takšne kar
dinalne napake, iz katerih 
smo dobivali na tako lahek 
način gole ...«

UGODNEJŠI POGOJI ZA 
II. DEL PRVENSTVA

»V II. delu tekmovanja pri
čakujem izboljšanje. Igralci 
so doslej mnogo pridobili v 
tem tekmovanju kot posa
mezniki in celota. Za nada
ljevanje prvenstva se bomo 
dobro pripravili. Napad ima
mo dober. Krilsko vrsto bo 
močno okrepil Živkovič, biv
ši član Dinama iz Zagreba. 
Potrebna bo še okrepitev ož
je obrambe. S temi izpopol
nitvami, dobro pripravo in 
pridobljenimi bogatimi izkuš
njami računamo, da nam bo 
lažje pomladi. Čeprav igra
mo kar 8 tekem izven Celja

računamo na osvojitev vsaj 
dvanajstih točk, kar bi s se
danjim izkupičkom zadosto
valo za obstanek v II. zvezni 
ligi. Neposredni tekmeci iz 
dna lestvice — Famos, Istra 
in BSK — bodo nastopili v 
Celju, kjer že v jeseni nismo 
zlahka oddajali točk.

Med najbolj disciplinirane 
in najmarljivejše igralce je 
šteti Hribernika, Perca in 
Vodeba, ki so pokazali tudi 
res pravi športni režim živ
ljenja skozi vse tekmova
nje. Izredno velike zasluge 
za dosedanje uspehe Kladi
varja v tem tekmovanju pa 
sta imela Remete in Biščan. 
Remete je v Celju selej da

jal na vsen tekmah vse od 
sebe, Biščan pa je bil enako 
dober doma in na tujih te
renih. Čeprav smo zadovolj
ni z dosedanjo prehojeno 
potjo pa le ne moremo poza
biti dveh spodrsljajev —- iz
gubo dragocene točke proti 
Mariboru na celjskih tleh 
po vodstvu z 2:0 in na izgu
bo obeh točk proti Šibeniku 
prav tako v Celju, kjer smo 
doživeli hud poraz zaradi sla
bega igranja veznih igralcev. 
Sicer pa — na izkušnjah se 
moramo učiti. Mislim, da 
jih po petnajstih tekmah v 
II. zvezni ligi imamo do
volj ...

K. JUG

REZULTATI XV. KOLA
Split : Istra 1:2, Maribor ; Rudar 3:0, Slavonija 

Olimpija 0:0, Čelik : Lokomotiva 1:1, Borac : BSE 
2:1, Šibenik : Sloboda 2:2, Famos : Kladivar 2:1 
Borovo : Vartek 1:2.

Zaostala tekma — Varteks : Kladivar 4:0.
Sloboda 15 11 3 1 40:14 25
Olimpija 15 10 4 1 43:13 24
Maribor 15 7 4 4 24:14 18
Šibenik 15 6 5 4 21:23 17
Čelik 15 7 3 5 29:20 17
Slavonija 15 6 4 5 33:24 16
Borac 15 4 8 3 25:25 16
Lokomotiva 15 5 6 4 32:29 16
Borovo 15 4 6 5 19:22 14
Rudar 15 6 2 7 27:37 14
Varteks 15 6 3 6 20:17 15
Kladivar 35 5 3 7 24:35 13
Famos 15 4 3 8 16:34 11
Istra 15 2 4 9 12:25 8
BSK 15 1 6 8 24:40 8
Split 15 3 2 10 16:33 8



I. ZVEZNA NOGOMETNA LIGA JESENSKI DEL SLOVENSKE NOGOMETNE LIGE ZAKLJUČEN

Crvena zvezda, Beograd, Binam o- 
to so samo se zveneča imena...

Ljubljana: Celje 5:2 (3:1)
Ljubljana, 6. dec. — V za-

Beogiujski klubi pretrpeli veliko katastrofo — 
CZ, Beograd in Partizan prejeli v današnjem kolu 
devet golov — Slavje Sarajevčanov — Zagreb 

ks ni ustrašil velikega rivala Omama

Hajduk : Vojvodina 
2:1 (0:1)

Sutjeska : Rijeka 
2:0 (2:0)

Radhički : Trešnjevka 
2:1 (1:0)

Sarajevo : C. zvezda 
3:0 (0:0)

Partizan: Curkovic, Damjanovič, 
Simeunovič (Davidovič), Miladino
vič, Rašovič, Vasovič, Bajič, Pe
trovič Hasanagič, Kovačevič, Pir- 
majer

Strelci: Spasovski v 15. in Don- 
čevski v 35. min. za Vardar, za 
Partizan pa Petrovič v 29. in Pir- 

v majer v 44. min.
Tekma je bila dinamična in lepa 

in z malo več sreče bi lahko 
oslabljeni Partizan odnesel obe 
točki v Beograd.

Vardar : 
2:2

Partizan
'2:2)

SKOPJE, 5. dec. Več kot 25.000 
gledalcev je ob lepem sončnem 
vremenu sledilo zanimivim dogod
kom aa Mestnem stadionu.

Vardar: Miloševski, Nikolovski, 
Mojsov I., Popovski, Božinovski,

prisostvovalo prvenstvenemu 
srečanju, ki je prineslo pre
cejšnje presenečenje.

Beograd: Miloradovic, Čo- 
Dolčinovski. Kovačevski. Dončev: lič, Gavrič, Marič, Krivokuča,skl (Cvetanovski), sulmčevski, Ru- - c.-.......dič, Spasovski. Dakič, Samardjic, Milošev,
-................. ............................... Stevanovič, Petkovič, Skob-

lar

Beograd : Željezničar 
1:4 (1:1)

Beograa, 6. dec. — Samo 
okrog 2000 gledalcev je danes nio v Jugoslaviji, marveč_ tudi v

ju, ki je iz neposredne bliži- Daneua, ki jo je poslal v 
ostali tekmi IX. kola sloven- ne premagal vratarja Zupan- mrežo. Ljubljančani so pri- 
ske nogometne lige je Ljubija- Čiča. Kljub prejetemu golu šli do povečanja zelo poceni,

se domačini niso zmedli in potem ko je branilec gostov 
Celja s 5:2, kljub temu, da v 26. minuti je Eltrin izena- poslal nespretno usnje v last-

čil, potem ko je s »felšo« s no mrežo. Do konca tekme 
kakih 18 m uspel ukaniti go- so imeli domačini nekaj sto- 

[1)in^n: bili ves čas tekme 'boljše mo- stujočega vratarja. Domači odstotnih priložnosti, ki pa
so do konca polčasa po jih na splošno začudenje 

najdljivejši, bi lahko dosegli Daneuu in Gosarju dosegli še vseh prisotnih niso znali iz- 
dvoštevilčen rezultat. Takoj v 2 gola. V drugem polčasu so koristiti. Kar ni uspelo do- 
začetku so Ljubljančani moč- Ljubljančani potisnili go- mačinom, je uspelo gostom,

ste popolnoma v obrambo, ki so v predzadnji minuti 
tako da se je igra odvijala po Mihelinu izenačili. Kljub 
v glavnem le na polovici go- temu, da je strahski sodnik 
stov. Kljub izredni priložno- mahal offside, je sodnik Ber- 
sti domačini niso znali po- tok gol priznal. Zmaga Ljub- 
večati rezultata vse do 68. mi- 

leve strani 
streljal na' vrata, toda vratar 
je žogo le kratko odbil do

na visoko odpravila goste iz
Zagreb: Mišič, Galepovič, Meštro-

Kralj, Bub^Vafa^Drteid3^' je nastopila brez 3 standard- 
—J- nih igralcev. Ljubljančani so

.....---- “-“-'v bili ves čas tekme boljše mo-
stvo, in če bi bm strelci iz-

Lamza, Bora.
Strelci: Drašič v 24. min. za

Zagreb.
Novinec — moštvo Zagreba je nad

igralo Dinamo in zasluženo zma
galo.

10 let ŠD Triglav
Te dni poteka 10 let, ko so se

no pritisnili in imeli teren
sko premoč. Vendar so v na
padu preveč kombinirali, ta
ko da niso mogli doseči vod-

______ _ ^v> ^ stva. Kljub boljši igri doma-
v Kranju združili športniki različ- čih so prišli prvi v vodstvo 
nih panog in z različnimi imeni Celjani. V 20. minuti je Mar- nute. Pivk je 
ter ustanovili centralno društvo z . J , .. , , . ^ ,
imenom ŠD Triglav. V tem veli- C1US Streljal V kot Z desne 
kem kolektivu je 11 klubov z nad strani točno na glavo Regner- 
1200 člani. Skupno delo je prine
slo v prvem desetletju pozitivne ________________________________
rezultate Uspehi so zelo lepi in 
ime Triglava ni danes znano sa- Spet nogometne afere

Lestvica I. nogometne 
lige

Partizan 12 8 4 0 23:13 20
Sarajevo 12 7 2 3 25:14 16
Dinamo 12 7 2 3 20:10 16
Rijeka 13 5 4 4 20:14 14
C. zvezda 12 6 2 4 21:17 14
Radni6ki 12 4 6 2 18:13 14
Zagreb 12 5 3 4 22:18 13
Željezničar 12 5 3 4 15:11 13
Vardar 12 4 4 4 14:15 12
Vojvodina 12 4 3 5 11:12 11
Hajduk 13 3 4 6 14:21 10
Velež 12 3 2 7 16:22 8
Sutjeska 12 2 4 6 9:25 8
OFK Beograd 12 2 3 7 17:29 7
Tre^nievka 12 2 2 8 8:19 6

St “ SVETA ZA 
OR ' MARIBOR

TELESNO

zamejstvu. Uspehi bi bili še lepši, 
če bi imelo društvo boljše pogoje 
za delo in več finančnih sredstev.
Z zgraditvijo stadiona so se po- „ i--., . - . .
goji za nekatere panoge precej Partizan brez 7 najboljših igralcev m trenerja —
zboljšali, več klubov pa še vedno « • n
nima možnosti za smotrno vadbo, fili se bo najboljši napadalec Slavonije Gucmirtl
Prej ali slej bo treba zgraditi
športno dvorano za namizni tenis preselil V DlnaRlO?
in judo. smučarji pa si želijo 
zgraditi 70-m skakalnico in ure-

Željezničar: Radovič, Staka, dki smučišča na Krvavcu. Kaj vse bomo še dočakali
Ta jubilej bodo kranjski šport- v jugoslovanskem nogometu? 

niki počastili s številnimi priredi- ,, . .
tvami. Glavna slovesnost bo v so- Venomer shsimo, da se bo 
boto 12 decembra, ko bo tudi stanje v bližnji prihodnosti
lem^rapora^n f podelitvijo^prl normaliziralo, Joda za sedaj 
L—, ^se rac ne kaze, da bi se te

Tojagič, Zemko, Brzič, Matič, 
Vukal, Osim, Smailovič, Bra- 
čulj, Lemič.

Strelci: Skoblar v 20. min. 
za Beograd, za Željezničar pa

komSmailovič v 12., 54. in Osim delavcem 
v 52. in 61. min.

Zagreb : Dinamo 
1:0 0:0)

ZAGREB, 6. dec. Pred polnim 
stadionom igrišča Zagreba je da
nes Dinamo doživel poraz.

znanj najzaslužnejšim športnim

L rednost drsališču ali 
šoortni dvorani?

najboljšim športni- obljube uresničile.
Jugoslovansko nogometno 

javnost sta danes vznemirili 
dve novi — po svoje zelo za
nimivi nogometni aferi.

Prva »nogometna drama« 
se je odirgala včeraj zvečer 
na beograjski železniški po
staji. Vodstvo NK Partizan je 
namreč sporočilo svojim no
gometašem, Galiču, Vislavske- 
mu in Sombolcu, da niso za
želeni v nogometni odpravi, 
ki je odpotovala v Skopje.

MARIBOR, 6. decembra. Na zad
nji seji Sveta za telesno kulturo 
skupščine okraja Maribor so raz
pravljali predvsem o izgradnji šte
vilnih manjkajočih telesnovzgoj- 
nih objektov v Mariboru. Ugoto
vili so. da trenutno z razpoložlji
vimi sredstvi ne morejo kriti vseh 
potreb, da hi tako z načrtnim de
lom lahko nadoknadili kar so v 
letih po vofni zamudili. Poleg po
trebnega programa izgradnje šol
skih telovadnic so razpravljali 
predvsem o gradnji umetnega dr
sališča. športne dvorane in plaval
nega bazena v Mariboru. Kljub

temu, da .je bil namen seje, da 
se odloči, katerega izmed nave
denih športnih objektov bodo pri
čeli najprej graditi, do tega skle
pa ni prišlo. Po besedah predsed
nika OZTK Maribor tov. Mira Po- 
šege bo potreben predlog pripra
vila OZTK, ki ga bo do 20. t. m. 
tudi že predložila Mestnemu sve
tu. Tu bodo nato odločili kate
remu izmed treh prej imenovanih 
objektov bodo v prihodnjih 5 le
tih dali prednost pri gradnji. Dej
stvo pa je, da je Mariboru potreb
no tako umetno drsališče kot 
športna dvorana in plavalni bazen.

ZAmnE VESTI 
HOKEJ:

Kr. gora : Olimpija 
4-8 (1:3, 2:1, 1:2)

JESENICE, 6. dec. V pomemb
nem srečanju zvezne lige (gre za 
2. mesto), sta se oba ligaša pred
stavila sodnikoma Tarabuciju (Zg.) 
in Kozjeku (Jes.) ter okoli 500. 
gledalcem z naslednjimi močmi.

• KRANJSKA GORA: Petrič,
Gačar, Juk, Ambrožič. Žvan, Vr- T. . „ , , T.
hovšek. Hiti i. Hiti II. Smolej, Bc- Kako nro prej so to povedali 
ravs, Eržen, Pipan. Pirc, Košir, tudi trenerju prvega moštva

Atanackoviču. Vzrok?
Menda so ti igralci razbijali 

klubsko enostnost in s svo
jim odnosom bolj škodi. 
H kot koristili črno-beli 
enajsterici. Na seji uprave 
Partizana so prav zaradi te
ga sklenili, da bodo vse tri 
nogometaše suspendirali in 
jih najbrž tudi kaznovali. Vse

AVSTRIJSKI ROKOBORCI V MARIBORU IN LENARTU

Zrnata in poraz gostov

Vidmar, škrjanc.
• OLIMPIJA: Gale, Albreht. Re- 

pina, Svetlin, Radin, Domjan. Pro
sen. Boškovič. Zupančič. Aljančič,
Volkar, Modic, Miklavčič.

V prvih minutah je bila igra ne
zanimiva, saj sta obe moštvi le 
preizkušali svoje možnosti. Nato 
pa se je igra razživela. V prvi 
tretjini je bila Kranjska gora bolj
še moštvo in igra se je odvijala 
večinoma na tretjini Olimpije. Do
mači napadalci pa nikakor niso
znali resneje ogroziti vratarja Ga- . ~ , , , , ^
leta. Nasprotno pa je Olimpija bi- da bodo odpovedali tu
la nevarna le po hitrih protinapa- di pogodbo s trenerjem Ata- 
dih. To je Ljubljančanom prineslo nackovičem
tudi uspeh, saj so nepričakovano m . . ’ . ,
povedli z goli Svetlina, Aljančiča Ta sklep uprave m ostal 
in Modica s 3:0. Kranjska gora je brez reakcije. S to odločitvi- 
znižala šele tik pred zaključkom niso biU zadovoljni še ne-

v drair tretjini "jt biia igra še kateri člani prvega moštva 
bolj živahna. Razlika je le v tem, Partizana: Jusufi, Bečejac,
da so domačini pritisnili Olimpijo Vukelič in Mihajlovič, ki so 
skoraj povsem v obrambo. -Ljub- , , .. ... , ,
Ijančani so se dobro branili in iz- namesto da bi sedli v vlak, 
redno razpoloženi vratar Gale ima ki je Odpeljal v Skopje, Obr- 
naiveč zaslua. da Kranjski srori ni _____ ^ ,----------- -

škega Dinama z željo, da bi 
odslej nastopal za ta zagreb
ški klub, češ, da bo študiral 
na zagrebški univerzi. Osije. 
čani trdijo, da je bila ta po
teza Dinama nefair in da ne 
bodo dovolili Gucmirtlu, da 
bi zapustil Slavonijo.

To so za sedaj samo prvi 
podatki o novih nogometnih 
aferah, ki pa so samo slika 
nemogočega stanja v jugoslo
vanskem nogometu, kjer 
lahko vsak dela kar se mu 
zljubi, kjer ni nobenih pravih 
zakonitosti, niti materialnih, 
še manj pa moralnih.

Ni čudno, če vsa nogomet
na javnost z veliko nestrp
nostjo pričakuje izredno 
konferenco Nogometne zveze 
Jugoslavije, ki naj bi izpol
nila pričakovanja tisočev in 
tisočev ljubiteljev te igre, 
predvsem pa prinesla več 
discipline in reda v naš no
gomet.

Ijančanov je popolnoma za
služena, vendar je, če upo
števamo vse zamujene prilož
nosti, nekoliko prenizka.

LJUBLJANA: Zupančič (Gi- 
osento), Belantič, šoštar, El
trin, Dolenc, Skušek, šeme. 
Likar, Daneu, Gosar, Pivk: 

CELJE: Breznik, Marjano
vič, Kačičnik, Golob, Reber- 
šar, Kompan, Marcius, Mihe
lin, Dvornik, Ratej, Regner.

SODNIK: Bertok iz Kopra 
pred 200 gledalci.

STRELCI: Eltrin v 26., Da
neu v 33. in 68., Gosar v 40. 
minuti ter Golob v 74. minu
ti avtogol za Ljubljano, Reg
ner v 20. minuti in Mihelin 
v 89. minuti za Celje.

Loboda

Rezultati 13. kola SNL
Ljubljaua : Nova Gorica 2:2 

(0:1)
Hrastnik: Delamaris 6:1 (1:1) 
Svoboda : Rudar 2:2 (1:1)
Branik : Celje 2:0 (0:0)
Ilirija : Aluminij 3:0 (1:0) 
Železničar : Triglav 2:1 (0:0) 
Sobota : Slovan 0:1 (0:0)

Lestvice jesenskega dela
Slovan 13 6 6 1 33:17 18
železničar 13 7 4 2 29:18 18
Ljubljana 13 6 4 3 34:21 Iti
Branik 13 8 0 5 28:16 16
Aluminij 13 7 2 4 30:29 16
Triglav 13 6 3 4 28:22 15
Rudar 13 5 5 3 27:26 15
N. Gorica 13 5 5 3 25:25 15
Svoboda 13 5 2 6 29:30 12
Ilirija 13 3 4 6 15:24 10
Celje 13 4 1 8 22:33 9
Hrastnik 12 3 2 7 23:34 8
Sobota 11 2 3 6 23:27 7
Delamaris 12 1 1 10 13:34 3

Srgfcr&a peterka iz Tokia

Maribor, 6. dec. — V so
boto in nedeljo so gostovali v 
Mariboru in Lenartu avstrij
ski rokoborci iz mesta Fiir- 
stenfeld. Zanimivo je, da na
stopata v moštvu Furstenfel- 
■da dva perzijska rokoborca, 
in sicer Obadi in Ali Nigapur, 
oba iz Teherana. Trener mo
štva je tudi znani perzijski 
rokoborec dr. Hasrati, ki je 
na olimpijskih igrah v Rimu 
1960 osvojil bronasto medaljo 
v welter kategoriji. Zato je 
povsem razumljivo, da je bilo 
za gostovanje avstrijskih ro
koborcev v Mariboru in Le
nartu precejšnje.

Gostje so se v soboto zve
čer pomerili najprej v Lenar

tu, kjer so v Kulturnem do
mu premagali domače moštvo 
z 9:7. V nedeljo so rokobor
ci Fiirskenfelda nastopili v 
Mariboru, kjer so izgubili 
srečanje z 2SD Maribor z 
11:5. Gostje so tu . nastopali 
sicer nekoliko oslabljeni za
radi poškodbe dveh igralcev 
na sobotnem srečanju v Le. 
nartu. Kljub temu pa je us
peh domačinov povsom zaslu
žen. Največje presenečenje je 
pripravil Auddč, ki je v manj 
kot 2 minutah borbe prema
gal s tušem odličnega Perzij
ca Ohadija. Drugo zmago s 
tušem je priboril Mariborča
nom tudi Verčič, ki je pol,5 
minute premagal 130 kg tež
kega Avstrijca Emsa.

največ zaslug, da Kranjski gori ni 
uspelo nadoknaditi zamujenega. 
Kljub izredni obrambi pa je le 
moral dvakrat pobrati puch iz 
mreže. Strelca sta bila žvan in 
Ambrožič. Nasprotno napadalci 
Olimpije le še občasno uprizorijo 
nevarne protinapade. V enem iz
med njih je Boškoviču uspelo uka
niti- domačega vratarja in tako ob
držati prednost Olimpije.

V odločilni zadnji tretjini je bilo

nili hrbet in zapustili železni
ško postajo. Tako se je teh
nično vodstvo Partizana zna
šlo v hudih škripcih in od
potovali so v Skopje brez ?

Nadaljevanje s 1. strani
naših izbrancev je bila v 
tem, da jim je poleg nčučin-'' 
kovitosti kmalu zmanjkalo 
tudi moči.

Ljubljanska Olimpija se 
je predstavila kot že rečeno, 
z vsemi reprezentanti ter še 
z visokim Petričevičem in 
Skansijem. Žal so se morali 
že v prvem srečanju pomeri
ti z izbranim moštvom Mo
skve, sicer bi bil lahko nji
hov končni uspeh na turnir
ju mnogo boljši. Proti odlič-

najboljših igralcev in brez nim reprezentantom SZ, ki 
trenerja. Zanimivo pa je, da 
ostali igralci ne odobravajo
zvezdniškega obnašanja naj- srecanje najbolj razburljivo. Moči hnlKn, „nnnrr,PtnSpV Pnrtiza- so bile povsem enakovredne. Za- 0o(lsm nogometašev rarnza 

nimivo je, da je igrala Olimpija na in so obljubili, da se bo- enakovredno. V ostrem finišu 
večkrat le s tremi ali štirimi igral- ^o v tem položaju še bolj sovjetskih reprezentantov, taci, ker sta vedno eden ah dva mo- , ; rala presedeti kazenske minute na oorill.

-.t Druga alarmantna vest je

so nastopili tudi v Tokiu, 
so tekmo odlično pričeli. 
Vse do pete minute drugega 
dela igre, je bilo srečanje

klopi ob sodniški mizi. V zadnji 
minuti je Kranjska gora skušala 
rešiti tekmo s šestimi igralci v 
p<)lju. Gostje pa se niso dali ugna
ti in zapečatili usodo K. gore z 
golom Repine. Preostala strelca pa 
sta bila Domjan in ponovno Hiti 
za domačine.
Mladost : Partizan 0:11 

(0:4, 0:3, 0:4)

prišla iz Osijeka. Od tam so 
sporočili, da je njihov naj
boljši nogometaš Josip Guc
mirtl nenadoma izginil iz Osi
jeka. Videli so ga v avtomo
bilu dinamovega funkcionarja 
Wblfla. In res — Gucmirtl se 
je znašel v prostorih zagreb

li. DEL EKIPNEGA PRVENSTVA SRS V NAMIZNEM TENISU

Olimpija prva v Ljubljani, Fužinar v Celju
LJUBLJANA, 6. dec. — Tu se je 

danes zaključil II. del namiznote
niškega prvenstva SRS za ekipe v 
I. ligi. Potem, ko je spomladi 
kranjski Triglav prevzel vodstvo s 
točko prednosti pred Olimpijo, se 
tokrat Triglavani niso najbolje od
rezali. Res da so nastopili brez 
Terana (zlomljena noga) in Tom
ca (JLA), vendar je že poraz proti 
Jesenicam s 4:7 zapečatil njihovo 
usodo. Premagala jih je Olimpija 
in čeprav oslabljena (brez Jazviča 
in Grintala), premočno postala re
publiški prvak za leto 1964. Ekipa 
Kranja je napravila svojevrsten 
podvig in nadoknadila »pomanjka
nje« točk iz prvega dela tekmova
nja ter izrinila iz I. lige ljubljan
sko Ilirijo z boljšo razliko v par
tijah. Najprijetneje so presenetili 
mladi igralci z Jesenic, ki so se z

odlično igro zavihteli na častno 
tretje mesto. Med njimi je biia 
najboljša Krajzljeva, ki je med 
drugimi odpravila tudi Zrimčevo 
(Ol) in žerovnikovo (Tr). Med 
moškimi sta bila najboljša vseka
kor Vecko in Tomažič (oba Ol), 
ki sta zaključila tekmovanje brez 
poraza. Ilirija se s popolno mla
dinsko ekipo kljub vsem naporom 
ni uspela obdržati med elito in bo 
prihodnje leto tekmovala v II. li
gi, v I. ligi pa jo bo zamenjal 
ravenski Fužinar.

Rezultati: I. kolo — Triglav : 
Kranj 7:3, Olimpija : Jesenice 7:2, 
Ilirija : Ljubljana 2:7, II. kolo — 
Triglav : Ilirija 7:3, Olimpija : 
Ljubljana 7:0, Kranj : Jesenice 3:7, 
III. kolo — Triglav : Jesenice 4:7, 
Kranj : Ljubljana 7:2, Olimpija : 
Ilirija 7:2, IV. kolo — Kranj : Ili

rija 7:2, Jesenice : Ljubljana 7:2, 
Triglav : Olimpija 2:7, V. kolo — 
Olimpija ■ Kranj 7:1, Jesenice : 
Ilirija 7:0. Ljubljana : Triglav 2:7.

Končni vrstni red: 1. Olimpija 
9 točk (68:21), 2. Triglav 8 (62:37), 
3. Jesenice 5 (49:46), 4. Ljubljana 
4 (42:53), 5. Kranj 2 ( 32:60),- 6. 
Ilirija 2 (32:68).

CELJE, 6. dec. — Včeraj pozno 
zvečer se je zaključilo tudi tek
movanje v II. republiški namizno
teniški ligi. Glavno borbo sta vo
dila ravenski Fužinar in Maribor 
Mariboru tudi premočna zmaga na 
zadostovala, da bi nadoknadil 
prednost Fužinarja iz I. deda pr
venstva. Odločala je razlika v par
tijah m Fužinar se je uvrstil v I. 
ligo. Najboljša tekmovalca sta bila 
Mariborčana Godina in Milovan- 
čevid, ki sta tekmovanje zaklju

čila z 8 zmagami brez poraza. Med 
ženskami sta bili najboljši Kraj- 
gerjeva (Fu) in Tehovnikova 
(Part. školije). Moštvo Slovenskih 
Konjic ni nastopilo in je tako mo
ralo zapustiti to dražbo.

Rezultati: I. kolo — Kemičar: 
školije 7:4, Maribor : Fužinar 7:5, 
II. kolo — Maribor : škofije 7:4, 
Fužinar : Celje 7:3, III. kolo — 
Maribor : Kemičar 7:4, Celje : 
Škofije 7:4, IV. kolo — Fužinar : 
Kemičar 7:3, Celje : Maribor 3:7, 
V. kolo — Celje : Kemičar 7:5, 
Fužinar : škofije 7:1.

Končna lestvica: 1. Fužinar 9 
točk (68:19), 2. Maribor 9 ( 65:39), 
3. Kemičar 5 ( 54:46), 4. Celje 4 
(46:51), 5. škofije 3 (32:55), 6.
Slov. Konjice 0 (5:70).

-van-

korekoč prve peterke repre
zentance SZ, pa je ljubljan
skemu ligašu zmanjkalo mo
či. Po doseženem rezultatu v 
drugem delu Igre 43:36 v ko
rist Moskve, so namreč gost
je iz SZ šele pokazali svoje 
bogato znanje in izkušenost. 
Z enostavno, ostro, odločno 
in premišljeno igro, so v hi
trih akcijah povsem razbili 
moč Olimpije v zadnjih mi
nutah igre. Sodeč po samem 
rezultatu 83:50, pomeni to 
pravo katastrofo, vendar so 
bile po prikazani igri vse do 
sredine drugega polčasa sko
raj povsem izenačene. Razli
ka pa je bila tudi v tem, da 
so bili strelci iz Moskve iz
redno precizni, saj skoraj ni
so znali zgrešiti koša, med
tem, ko igralci Olimpije pri 
metih na koš niso imeli naj
srečnejšega dne.

Najlepša in najbolj razbur
ljiva tekma na turnirju, je bi
lo finalno srečanje med Cr. 
zvezdo in Moskvo. Očividci 
pravijo, da v športni hali na 
velesejmu že več let ni bilo 
tako kvalitetne tekme. V sre
čanju s Cr. zvezdo pa so 
se samozavestni gostje iz 
Moskve z le nekaj minutno

nepazljivo igro krepko ušte
li. Sedaj je bila Cr. zvezda ti
sta, ki je znala izkoristiti 
trenutno zbeganost igralcev 
Moskve in ob izredni učin
kovitosti svojih strelcev do
seči nepričakovano zmago. 
Reprezentantje SZ tudi v 
drugem delu igre niso mogli 
zadržati razigrane petorke 
Cr. zvezde z Djerdjo na če
lu, ki je prav v kritičnih 
trenutkih takorekoč odločil 
tekmo. Pripomniti pa je tre
ba, da so sicer pomembne
mu uspehu Cr. zvezde botro
vali domači sodniki.

Preostali dve tekmi sta bi
li dokaj povprečni in zanimi
vi le na trenutke, po zaslugi 
iznajdljivih posameznikov.

Rezultati: Moskva : Olim
pija 83:50 (39:28), Cr. zvez
da : Beograd 78:72 ( 38:40), 
Olimpija : Beograd 88:80 ( 45: 
39), Crvena zvezda : Moskva 
69:66 (44:32). Vrstni red: Cr. 
zvezda, Moskva, Olimpija, 
Beograd.

Odlične košarkarje Moskve 
bodo lahko videli pri delu 
tudi Ljubljančani. Upravi 
Olimpije je namreč uspelo, da 
bo reprezentanca Moskve na
stopila v sredo in četrtek to 
je 9. ir 10. decembra tudi v 
Ljubljani. Prvega dne se bo 
Moskva pomerila z Olimpijo, 
v četrtek pa še z reprezen
tanco Jugoslavije, ki bo po 
sporazumu z Olimpijo poto
vala v Bratislavo na tekmo 
s CSSR preko Ljubljane. 
Vzporedno s člani bodo na
stopile tudi košarkarice Mo
skve, ki se bodo pomerile z 
okrepljenim moštvom članic 
ljubljanske Olimpije. O vred
nosti evropskih in svetovnih 
prvakov oziroma prvakinj, 
prav gotovo ni treba še po
sebej govoriti. Dovolj je po
datek, da bomo videli v Ljub
ljani 13 reprezentantov, oz. 
reprezentantk SZ ter končno 
srebrno peterko SZ iz Tokia.


